
 
 

ACTA PLE NUM. 10/95 
 
 
SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN PRIMERA 
CONVOCATORIA, EL DIA 27 DE JULIOL DE 1995. 
 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són  les vint  hores del 
dia vint-i-set de juliol de  mil  nou-cents noranta-cinc,  es reuneixen a la sala 
de sessions  d'aquest Ajuntament,  prèvia  convocatòria  en  regla,  els  
membres integrants  de l'Ajuntament Ple que a continuació es  relacionen, en 
sessió ordinària i primera convocatòria, sota la Presidència  del  senyor 
Alcalde, i assistits  per  mi,  la Secretària General. 
 
 
 

ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Ramón Salabert Parramón 
 
 
Regidors 
 
Sr.  Ramón Blanco i Lorenzo 
Sr.  Antonio Bouso Varela 
Sra. Adelina Cobos Caballero 
Sr.  Antoni Cortada i Valls 



Sra. Mª Isabel Espinosa Fernández 
Sr.  Sergi Fernández Mesa 
Sr.  Ignacio Florez Barrón 
Sr.  Juan Antonio García Díaz 
Sra. Cristina Gasull Martínez 
Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado 
Sra. Judith Ibáñez Vives 
Sr.  Perfecto Madrid Olmos 
Sr.  José Luis Morlanes Galindo 
Sr.  Frederic Prieto i Caballé 
Sra. Gloria Recio Diaz  
Sra. Carmen Romero López 
Sr.  Amador Rosas Outes 
Sr.  Francisco Sánchez Granada 
Sr.  Gabriel Serrano Sánchez 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
 
No hi assisteix 
 
Sr.  Ignasi Riera i Gassiot 
 
 
 
 Per  l'Alcaldia-Presidència  es declara  oberta  la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren  a l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.-  Lectura i aprovació de l'acta núm.  9/95,  corresponent a la 
sessió extraordinària del dia 17 de  juliol d'enguany. 
 



 
 Per  Secretaria  es dóna lectura  a  l'acta  número 9/95, 
corresponent a la sessió extraordinària del dia 17 de juliol de 1995, la qual és 
aprovada per unanimitat. 
 
 
 
 2.-  Donar  compte i, si és el cas,  ratificar  els acords de la 
Comissió de Govern que a continuació es  relacionen. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació, i a efectes  de  la  seva ratificació 
o el seu coneixement, es dóna  lectura dels  acords  adoptats  per la Comissió 
de  Govern,  com  a conseqüència  de  la  seva urgència, en  les  sessions  que 
s'especifiquen, el text literal dels quals és el següent: 
 
 
 
 Sessió celebrada el dia 26 de maig de 1995 
 
 PROPOSTA DE L'AREA DE SERVEIS A LA PERSONA 
 
 
 - Subscriure amb la Diputació de Barcelona, Area de Cultura, un 
conveni d'adhesió per fer efectiva la  incorporació de l'Ajuntament a la 
Comissió de Cooperació de Museus i Patrimoni Cultural Local. 
 
 "Donat que el Servei de Cultura de la Diputació  de Barcelona,  
conjuntament amb els  ajuntaments  d'Argentona, Badalona,  Capellades, 
Cerdanyola del Vallès, Gavà,  Granollers, L'Hospitalet de Llobregat, Igualada, 
Manresa, Martorell, Mataró, El Prat del Llobregat, Sabadell, Sant Boi del 
Llobregat,  Santa Coloma de Gramenet, Terrassa,  Vilafranca del Penedés i 
Vilanova i la Geltrú, venen desenvolupant des de 1989, uns programes de 
col.laboració per portar a  terme activitats  de difusió del patrimoni cultural i 
natural,  i dels museus locals existents en aquests municipis. 
 
 Donat  que aquest treball conjunt, ha donat lloc  a la  creació d'una 
Comissió de Cooperació que, entre  altres coses, ha col.laborat en 
l'organització de les Jornades  de Museus  i Administració Local que es 
celebren cada  any  i, els  dos darrers anys, ha portat a terme dues campanyes  
de promoció sota el lema El museu més gran de Catalunya. 
 
 Donat  que les possibles noves incorporacions a  la Comissió  de 
Cooperació estan subjectes al compliment  dels requisits  d'organització  i 
programació fixats  pels  seus membres. I que, per a fer efectiva la nova 



incorporació, es delega  en  la  Diputació de Barcelona  la  signatura  d'un 
conveni d'adhesió per part del nou membre. 
 
 Tenint  en compte que l'Ajuntament de  Cornellà  de Llobregat  està  
interessat a incorporar-se  a  l'esmentada Comissió, i treballar  conjuntament 
amb els altres membres, per tal de dur endavant programes de difusió del  
patrimoni cultural i natural local. 
 
 Es  proposa a la Comissió de Govern  l'adopció  del següent  
 

A C O R D 
 
 Primer.-  Suscriure amb la Diputació  de  Barcelona -Area de 
Cultura-  un conveni d'adhesió per fer efectiva la incorporació de l'Ajuntament 
de Cornellà de Llobregat a  la Comissió  de  Cooperació  de Museus  i  
Patrimoni  Cultural Local. 
 
 Segon.-   Facultar  al   senyor   Alcalde-President d'aquest  
Ajuntament,  José  Montilla  Aguilera,  per  que, assistit de la Secretària del 
mateix, senyora Carmen Alonso Higuera,  procedeixi  a  la  formalització  dels  
documents corresponents. 
 
 Tercer.-  Donar  compte  del present  acord  en  la propera sessió 
plenària que se celebri." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
         
 -  Sol.licitud d'una subvenció a la  Viceconsejería de Cultura de la 
Junta de Andalucia. Sevilla, per un import de  1.500.000,- pessetes pel XII 
Festival Flamenc  i  actes complementaris. 
 
 
 "Vista  la  proposta  del  Departament  de  Cultura relativa  a  la  
realització del XII  Festival  Flamenc  de Cornellà en Homenatge a Sebastià 
Guasch i actes  complementaris que es va celebrar del 16 al 31 de març 
d'enguany,  i acollint-nos  a la convocatòria sobre concessió de  subvencions  a 
Corporacions Locals, regulades per l'Ordre  de  la Consergería  de  Cultura per 
1995, de data 31 de  gener  de 1995  (BOJA nº 30, de 22 de febrer de 1995), es 
proposa   a la Comissió de Govern l'adopció del següent, 
      

A C O R D 
 



 Primer.- Sol.licitar subvenció a la  Viceconsejería de  Cultura  de  la 
Junta de Andalucía.  Sevilla";  per  un import de UN MILIO CINC-CENTES MIL 
(1.500.000,-)  pessetes, pel XII Festival Flamenc i actes complementaris. 
 
 Segon.- Facultar al senyor Alcalde perquè en nom de la Corporació 
Municipal suscrigui els documents que  siguin necessaris. 
 
 Tercer.-  Donar  compte del present  acord  al  Ple Municipal en la 
primera sessió que se celebri,  als efectes previstos  en  el  dispositiu segon  
del  punt  catorze  de l'acord plenari de 25/9/91." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera,  pren la  paraula el Portaveu del Grup 
Municipal del  PP,  senyor Amador  Rosas  Outes,  per  preguntar  si  les  
subvencions d'aquesta naturalesa demanades amb anterioritat, han  estat 
concedides  i si han estat pagades a  l'Ajuntament,  perquè una  vegada va 
poder observar que havia  moltes  d'aquestes subvencions  de la Junta 
d'Andalusia  pendents,  contestant sobre això el senyor Alcalde, que encara 
que el Festival ja s'ha  celebrat  s'ha de demanar la subvenció quan  surt  la 
convocatòria, assenyalant que li sembla recordar que sempre que s'han 
sol.licitat aquestes subvencions han estat concedides, i que sobre la 
puntualitat del pagament s'hauria  de consultar, però que aquesta informació 
li pot ser facilitada al senyor Rosas. 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 Sessió celebrada el dia 12 de juliol de 1995 
 
 MOCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 - Designació dels  vocals del Consell Executiu  del Patronat 
Municipal Radio Cornellà. 
 
 
 "Un  cop celebrades les Eleccions Locals  convocades mitjançant 
Reial Decret 489/95, de 3 d'abril, i  constituït el nou Ajuntament el passat dia 
17 de juny, es fa necessari procedir,  en  compliment  de l'article  38  del  
Reglament  d'Organització,   Funcionament  i  Règim  Jurídic  de   les Entitats 
Locals, aprovat per Reial Decret 2568/86, de 28 de novembre, al nomenament 
dels representants de la Corporació en   els  Organs  Col.legiats  dels   
Organismes   Autònoms Municipals. 
 
 Atès   que  aquest  Ajuntament  té  constituït   un Organisme   



Autònom  denominat  Patronat  Municipal   Radio Cornellà,  l'objecte del qual 
és  la radiodifusió sonora en ones mètriques amb modulació de freqüència. 
 
 Atès   que  en  conformitat  amb  el  que   disposa l'article 4 dels 
Estatuts Reguladors del Patronat Municipal Radio  Cornellà,  l'esmentat  
Organisme  està  governat   i administrat  per  dos  òrgans col.legiats,  el  
primer,  el Consell   General,   en  el  si  del  qual   existeix   una representació  
de vuit membres de la  Corporació  designats pel Ple, i el segon, el Consell 
Executiu, en el si del qual existeix    una   representació  de  dos  membres   
de   la Corporació,  els  quals  han de  formar  part  del  Consell General,  sent  
el nomenament d'aquests competència  de  la Comissió de Govern. 
 
 Per  tot  això,  aquesta  Alcaldia  proposa  a   la Comissió de Govern 
l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Designar vocals del Consell Executiu  del Patronat 
Municipal Radio Cornellà, als Regidors següents: 
 
 - Antonio Balmón Arévalo 
 - Glòria Récio Díaz 
 
 Segon.-  Comunicar  el present acord  als  Regidors afectats,  així 
com a la Direcció  i al  Secretari  delegat del Patronat Municipal Radio 
Cornellà, pel seu  coneixement i efectes. 
 
 Tercer.-  Donar compte al Ple de  l'Ajuntament  del present acord 
en la sessió extraordinària que es  convoqui, en  compliment del que preveu  
l'article 38  del  Reglament d'Organització,  Funcionament i Règim Jurídic de 
les  Entitats Locals." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
         
 -  Aprovació  de  la subscripció  d'un  conveni  de col.laboració entre 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat i la Federació d'Associacions de Veïns 
de Cornellà de Llobregat,  per  realitzar  una activitat de  cooperació  amb  el 
municipi  cubà de Mariel, per a la construcció d'un  servei sanitari. 
 
 
 "Vist  que la Federació d'Associacions de Veïns  de Cornellà,  
representada  per la  seva  Presidenta,  senyora Concepción  Velarde 



Cidoncha, té en projecte realitzar  una activitat de cooperació amb el municipi 
cubà de Mariel,  en la construcció d'un servei sanitari. 
 
 Atès   que  com  a  conseqüència  d'això,  i   vist l'interés  públic  de 
l'esmentat projecte, en  concret  per l'objecte  perseguit per aquest de fomentar 
la  construcció d'un   servei   sanitari,   aquest   Ajuntament   considera 
convenient  col.laborar en l'esmentat  projecte  mitjançant l'establiment  d'un 
conveni de col.laboració que reguli  la corresponent  acció  concertada  entre  
el  promotor   del projecte i aquest organisme.  
 
 Per   tot  això,  en  ús  de  les   facultats   que m'atribueixen  els  
articles  21 de la llei  7/1985,  de  2 d'abril,  de Bases del Règim Local i  24 del 
Text Refós  de Legislació  Local, R.D.L. 781/1986, de 18 d'abril,  aquesta 
Alcaldia  proposa  a la Comissió de Govern  l'adopció  dels següents  
 

A C O R D S 
  
 Primer.-  Aprovar  la subscripció d'un  Conveni  de col.laboració 
entre l'Ajuntament de Cornellà i la Federació d'Associacions de Veïns de 
Cornellà. 
 
 Segon.- Aprovar l'autorització, compromís,  obligació i proposta de 
pagament de la quantitat d'un milió cinc-centes  mil  pessetes (1.500.000) 
amb càrrec a  la  partida pressupostària  11  111  48934, a favor  de  la   
Federació d'Associacions de Veïns de Cornellà, pel concepte d'aportació  
econòmica per col.laborar en les despeses  ocasionades per  la cooperació que 
està duent a terme l'entitat amb  la ciutat de Mariel per la construcció d'un 
hospital  policlínic. 
 
 Tercer.-  Facultar  a  l'Alcalde, Il.lm.  Sr.  José Montilla  Aguilera,  
per  a la signatura  de  tots  aquells documents que siguin necessaris per a la 
formalització  del present acord.  
 
 Quart.- Donar compte al Ple d'aquest Ajuntament  en la propera 
sessió que celebri." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt  donada  pel 
senyor Alcalde, José  Montilla  Aguilera, pren  la  paraula el Portaveu del Grup  
Municipal  del  PP, senyor Amador Rosas Outes, per assenyalar que amb  
aquestes dues  subvencions  es diversifiquen els  diners  per  molts capítols,  i  
quan  es fa això es dilueix i  té  una  menor efectivitat,  per la qual cosa 
s'hauria de conscienciar  la gent perquè s'agrupin totes les ajudes d'aquesta  
naturalesa, contestant sobre això el senyor Alcalde, José  Montilla Aguilera, 
que l'Ajuntament atorga en aquest cas les subvencions  a  les Entitats  com a 



intermediàries, però  que  la destinació  no es diversifica, ja que tot va destinat 
a  la finalització de l'Hospital de Mariel. 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 -  Aprovació  de  la subscripció  d'un  conveni  de col.laboració entre 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat i l'Assemblea Local de la Creu Roja de 
Cornellà, per  realitzar  una  activitat de cooperació amb el municipi  cubà  de 
Mariel, per a la construcció d'un servei sanitari. 
 
 "Vist  que  l'Assemblea Local de la  Creu  Roja  de Cornellà, té en 
projecte realitzar una activitat de  cooperació  amb  el municipi cubà de 
Mariel, en  la  construcció d'un servei sanitari. 
 
 Atès   que  com  a  conseqüència  d'això,  i   vist l'interés  públic  de 
l'esmentat projecte, en  concret  per l'objecte  perseguit per aquest de fomentar 
la  construcció d'un   servei   sanitari,   aquest   Ajuntament   considera 
convenient  col.laborar en l'esmentat  projecte  mitjançant l'establiment  d'un 
conveni de col.laboració que reguli  la corresponent   acció  concertada  entre  
el  promotor   del projecte i aquesta entitat.  
 
 Per  tot això, en ús de les facultats  que  m'atribueixen els articles 
21 de la llei 7/1985, de 2 d'abril, de Bases  del Règim Local i  24 del Text 
Refós  de  Legislació Local,  R.D.L.  781/1986, de 18 d'abril,  aquesta  Alcaldia 
proposa a la Comissió de Govern l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
  
 Primer.-  Aprovar  la subscripció d'un  Conveni  de col.laboració 
entre l'Ajuntament de Cornellà i  l'Assemblea Local de la Creu Roja de 
Cornellà. 
 
 Segon.- Aprovar l'autorització, compromís,  obligació  i  proposta de 
pagament de la quantitat  de  un  milió cinc-centes mil pessetes (1.500.000) 
amb càrrec a la partida  pressupostària  11 111 48934, a favor  de   
l'Assemblea Local de la Creu Roja de Cornellà, pel concepte d'aportació 
econòmica  per col.laborar en les despeses ocasionades  per la  cooperació  
que  està duent a terme  l'entitat  amb  la ciutat de Mariel per la construcció 
d'un hospital  policlínic. 
 
 Tercer.-  Facultar  a  l'Alcalde, Il.lm.  Sr.  José Montilla  Aguilera,  
per  a la signatura  de  tots  aquells documents que siguin necessaris per a la 
formalització  del present acord.  



 
 Quart.- Donar compte al Ple d'aquest Ajuntament  en la propera 
sessió que celebri." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
         
 -  Aprovació  de  la subscripció  d'un  conveni  de col.laboració entre 
l'Ajuntament de Cornellà i els  adjudicataris  de les botigues exteriors del 
mercat municipal  de Sant  Ildefons,  per  a la construcció  d'un  entresolat  a 
l'interior. 
 
 
 "Vist  que  els  adjudicataris de  la  botigues  de l'exterior  del 
Mercat municipal de Sant Ildefons  situades al  carrer del Doctor Arús,  que 
més endavant es  detallen, tenen el projecte de construir un entresolat  a  
l'interior de cadascuna d'elles. 
 
 Atès que com a conseqüència d'això, i vist  l'interés  públic dels 
esmentats projectes, en concret per  l'objecte perseguit per aquest de fomentar 
el bon  funcionament de  tot el sector comercial de la zona,  aquest  
Ajuntament considera  convenient col.laborar-hi mitjançant  l'establiment 
d'un conveni de col.laboració que reguli la  corresponent  acció  concertada  
entre el  concessionari  i  aquest organisme. 
 
 Per  tot això, en ús de les facultats  que  m'atribueixen els article 21 
de la Llei 7/1985, de 2 d'abril,  de Bases  del  Règim Local i 24 del Text Refós  
de  Legislació Local,  R.D.l.  781/1986, de 18 d'abril,  aquesta  Alcaldia 
proposa a la Comissió de Govern l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar  la subscripció d'un  Conveni  de col.laboració 
entre l'Ajuntament de Cornellà i els  adjudicataris  de les botigues exteriors del 
mercat municipal  de Sant Ildefons que a continuació s'indiquen: 
 
 
NUM. BOTIGA   ADJUDICATARI 
 
1-2   MARIA SARGAR PALLARES GINER 
 
3   ANTONIO GOMEZ CUENCA 
 



4   FLORENCIA MARTINEZ MORA 
 
5   JUAN M.MONFORTE SALVADOR 
 
6   DOLORES CASTILLO LOPEZ 
 
7   MABEN, S.C.P. 
 
8   ANTONIA GIMENEZ MORA 
 
9   CELSA FERNANDEZ GONZALEZ 
 
10-11   RICARDO ALEGRE FARRE 
 
12   Mª CARMEN RODRIGUEZ PARDO 
 
13   Mª CONCEPCION ZATON  PEREZ 
 
14-15   MANUEL GOMEZ ORTIZ E HIJOS, S.L. 
 
16-17   AGUSTIN CATALAN NEBOT 
 
Bar   MANUEL HERNANDEZ ESTEVEZ 
 
 
 Segon.- Aprovar l'autorització, compromís,  obligació i proposta de 
pagament de les quantitats que tot seguit s'especifiquen, a favor dels 
concessionaris que així mateix es   detallen,  pel  concepte  d'aportació  
econòmica   per col.laborar  en les despeses ocasionades per la  cooperació 
que  portarà a terme en la construcció dels  entresolats  a les indicades 
botigues. 
 
ADJUDICATARI       IMPORT 
 
MARIA SARGAR PALLARES GINER             1.384.640 
 
ANTONIO GOMEZ CUENCA     692.320 
 
FLORENCIA MARTINEZ MORA     692.320 
 
JUAN M.MONFORTE SALVADOR     692.320 
 
DOLORES CASTILLO LOPEZ     692.320 
 
MABEN, S.C.P.       692.320 
 
ANTONIA GIMENEZ MORA     692.320 



 
CELSA FERNANDEZ GONZALEZ     692.320 
 
RICARDO ALEGRE FARRE               1.384.640 
 
Mª CARMEN RODRIGUEZ PARDO    692.320 
 
Mª CONCEPCION ZATON  PEREZ         692.320 
 
MANUEL GOMEZ ORTIZ E HIJOS, S.L.              1.384.640 
 
AGUSTIN CATALAN NEBOT             1.384.640 
 
MANUEL HERNANDEZ ESTEVEZ            1.384.640 
 
 
 Tercer.-  Facultar  a l'Alcalde,  Il.lm.  Sr.  José Montilla  Aguilera,  
per  a la signatura  de  tots  aquells documents que siguin necessaris per a la 
formalització  del present acord. 
 
 Quart.- Condicionar l'executivitat d'aquest acord a l'existència de 
crèdit en el pressupost del present exercici. 
 
 Cinquè.- Donar compte al Ple d'aquest Ajuntament en la propera 
sessió que celebri." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 
 3.-   Donar compte i, si és el cas,  ratificar  els decrets  i 
resolucions de l'Alcaldia que a  continuació  es relacionen. 
 
 
 
 Per  la Secretària de la Corporació i a efectes  de  la  seva ratificació 
o el seu coneixement, es dóna  lectura dels  Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia,  com  a conseqüència  de  la seva urgència, el  text  literal  dels 
quals és el següent: 
 
 
 - Decret núm. 2.764/95 de data 26 de maig 
 



 "Vist l'escrit   d'al.legacions i el full d'apreuament,  presentat  pel 
senyor PASCUAL GIL SANZ,  amb  R.G.E. núm. 9.032, de data 12 de maig 
1995, com a propietari de la finca,  objecte d'expedient d'expropiació forçosa,  
ubicada al  núm.  9 del carrer Cristòfor Llargués  de  Cornellà  de Llobregat,  
com a resposta al requeriment d'aquest  Ajuntament  perquè formulés full 
d'apreuament dintre  el  termini atorgat,  de  conformitat amb  l'article 29.2  
de  la  Llei d'Expropiació Forcosa, del qual es dedueix que hi ha  hagut un  
canvi de propietari de la finca i que la  superfície  a expropiar, a efectes 
registrals, afecta a dues finques. 
 
 Atesos  els informes tècnics i jurídics  obrants  a l'expedient, els 
qual posen de manifest que: 
 
 "Quant a la valoració de fons, el propietari evalua la  seva propietat 
amb un valor igual a 10.721.066,-  ptes, quantitat  que excedeix de llarg la 
que  resulta  d'aplicar els criteris que n'estableix la llei d'Expropiació  Forçosa i  
l'article 155 del Decret Legislatiu 1/90, Text Refós  de la Normativa vigent a 
Catalunya en Matèria Urbanística,  el qual  diu  que "el valor urbanístic de  
l'aprofitament  que correspongui als terrenys segons la seva situació, conforme 
al  rendiment  que  al citat  aprofitament  s'atribueixi  a efectes fiscals en 
iniciar-se l'expedient d'expropiació,  i que  "el  valor  urbanístic  que  es  
determini  en  funció d'aquests criteris es podrà augmentar o disminuir en un 
15% com  a màxim en consideració del grau d'urbanització  i  de les  
particularitats específiques dels terrenys de  què  es tracti...",  criteris  que  
s'han tingut en  compte  en  la valoració propossada per l'Arquitecta Cap 
d'Area. 
 
 Que  "l'expropiació  es centra a  la  propietat  de l'exponent  a  la  
finca sita a Cornellà  de  Llobregat  al carrer Cristòfor Llargués número 9 que 
a efectes registrals constitueixen  dues  finques, en concret es  tracta  de  la 
finca número 2241, inscrita al Registre de la Propietat  de l'Hospitalet  de 
Llobregat, Tom 1.152, Llibre 53 de  Cornellà,  Foli 151, inscripció segona i la 
finca  número  2242, inscrita també al Registre de la Propietat de  l'Hospitalet 
de  Llobregat, Tom 1152, Llibre 53 de Cornellà,  Foli  154, inscripció 1ª. Les 
superfícies d'ambdues finques no coincideixen  amb la superfície a expropiar 
però sí amb la superfície real objecte d'expropiació, tal i com queda reflectit 
dels  informes pericials de l'Ajuntament i del propi  interessat. 
 
 Vistos   els  articles  29.2  i  30  de   la   Llei d'Expropiació  Forçosa  
i  155 del Decret 1/90,  de  12  de juliol, pel qual s'aprovà la Refosa de la 
Normativa  vigent a Catalunya en matèria Urbanística, fent ús de les  
atribucions que m'han estat delegades per acord plenari, de  data 23 de febrer 
de 1995, 
 



R E S O L C 
 
 Primer.- Rectificar la relació de propietaris, béns i  drets afectats 
per l'expropiació de les finques 9  i  11 del  carrer Cristófor Llargués de 
Cornellà de Llobregat  en la  part que afecta a la finca núm. 9 la qual  quedarà  
com segueix: 
 
FINCA A 
 
Propietari: Sr. Pascual Gil Sanz 
Qualificació Urbanística: 6b 
 
Parcel.la de 334 m2 amb edificació aïllada en planta  baixa d'una superfície 
aproximada de 63 m2 i una antiguitat d'uns quaranta anys en la qual no hi ha 
llogaters. 
 
 Segon.- Denegar al senyor PASCUAL GIL SANZ l'acceptació  del full 
d'apreuament presentat com a propietari  de la  finca núm. 9 del carrer 
Cristófor Llargués de  Cornellà de Llobregat, pels motius assenyalats en la part 
expositiva del present Decret. 
 
 Tercer.- Donar conformitat a la valoració realitzada per la Cap 
d'Area d'Urbanisme i Serveis, fixant un just-i-preu per a la finca de referència, 
qualificada urbanísticament amb la clau 6-B del Pla General Metropolità de 
1976, amb una superfície de 334 m2 i una superfície de l'edifica 
ció  de 63 m2 en DOS MILIONS CENT-SETENTA MIL CENT  TRENTA-CINC  
PESSETES  (2.170.135,- ptes), descomposades  com  segueix: 
 
- Valor del sòl..................... 1.083.718.-PTS. 
- Valor de l'edificació..........    713.494.-PTS. 
- Total valor cadastral.........1.797.213.-PTS. 
- Increment del 15%..............269.582.-PTS. 
 
- SUBTOTAL....................... 2.066.795.-PTS. 
 
- 5% Afecció.....................      103.340.-PTS. 
 
- PREU TOTAL................... 2.170.135.-PTS. 
                                           --- ------------------ 
 
 
 Quart.- Notificar a l'interessat el full  d'apreuament  aprovat,  
donant-li al propietari un  termini  de  10 dies, a comptar des d'el següent a la 
recepció de la  notificació, perquè pugui acceptar-la o rebutjar-la. 
 



 Cinquè.-  Donar  compte del present Decret  al  Ple Municipal a 
efectes de ratificació."   
 
 
 Tot  seguit  se sotmet a votació el  decret,  i  és ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
  - Decret núm. 2.765/95 de data 26 de maig 
 
 "Vist l'Acord Plenari, de data 23 de febrer de 1995 pel  qual s'acordà 
"aprovar inicialment la relació de  propietaris,  béns  i drets afectat per 
l'expropiació  de  les finques número 9 i 11 del carrer Cristòfor Llargués, com  
a actuació aïllada en sól urbà...". 
 
 Atès  que en la relació aprovada cal  modificar  el propietari  de la 
finca B, que en lloc de ser el Sr.  Francisco  Bosacoma Gelado, són els senyors 
Francisco  Bosacoma Herrero  i Margarita Sesma Tarrès, segons  escriptures  
que s'incorporen  a l'expedient i la superfície de  l'esmentada finca. 
 
 Vista el full d'apreuament presentat pels propietaris, valorant-la en 
una quantitat de 950.000.-pessetes, més el 5% d'afecció. 
 
 Atesos  els informes tècnics i jurídics, emesos  en sentit  favorable i 
obrants a l'expedient, els quals  posen de  manifest que, encara que "la 
quantitat  proposada  està per sobre dels criteris de valoració que estableix  
l'article  155 del Decret Legislatiu 1/90, la diferència és  molt petita i que el 
llarg i costós procediment expropiatori  al que  inevitablement es trobaria 
avocat l'interessat  si  es denegués  la  seva  proposta.." fan  aconsellable  la  
seva acceptació. 
 
 Per   l'anteriorment  expossat,  fent  ús   de   la delegació  efectuada  
a aquesta  Alcaldia-Presidència,  per l'acord plenari, de 23 de febrer de 1995, 
 

R E S O L C 
 
 Primer.- Rectificar la relació de propietaris, béns i  drets afectats 
per l'expropiació de les finques 9  i  11 del  carrer Cristòfor Llargués de 
Cornellà de Llobregat  en la part que afecta a la finca número 11 la qual 
quedarà com segueix: 
 
FINCA B 
 
Propietaris:   Sr.  Francisco  Bosacoma  Herrero   i   Sra. Margarita Sesma 



Tarrès. 
 
Qualificació Urbanística: 6b 
 
"Parcel.la  de  193,8 m2 amb edificació aïllada  en  planta baixa d'una 
superfície aproximada de 23 m2 i una antiguitat d'uns quaranta anys, en la 
qual no hi ha llogaters". 
 
 Segon.-  Acceptar  la  valoració  feta  pel  senyor FRANCISCO  
BOSACOMA HERRERO i la Sra. MARGARITA  SESMA  TARRES, en la fulla 
d'apreuament, en relació a la finca de la seva propietat ubicada al carrer 
Cristòfor Llargués, número 11, fixant la quantitt total en NOU-CENTES 
NORANTA SET  MIL CINC-CENTES  PESSETES  (997.500.-ptes.),  en  
concepte   de justipreu més el 5% d'afecció. 
 
 Tercer.- Aprovar el Conveni Expropiatori adjunt, el qual forma part 
integrant del present Decret. 
 
 Quart.- Autoritzar, disposar i ordenar el  pagament de la quantitat 
fixada, la qual ascendeix a 997.500.-pessetes,  amb càrrec a la partida 
pressupostària número 51  432 60000 a favor del Sr. FRANCISCO 
BOSACOMA HERRERO i la  Sra. MARGARITA SESMA TARRES, pagament que 
es farà efectiu com  a requisit  prèvi a la signatura de l'Acta d'Ocupació  de  la 
finca. 
 
 Cinquè.- Donar compte al Ple Municipal del  present Decret, a 
efectes de ratificació." 
 
 
 Tot  seguit  se sotmet a votació el  decret,  i  és ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 - Decret núm. 3.297/95 de data 21 de juny 
 
 "Vist  el  Decret de l'Alcaldia número  2164/95  de data 28/4/95, de 
modificació del D.A. 458/95 referent a les indemnitzacions dels grups polítics 
municipals. 
 
 Atès que s'ha detectat un error material en el punt segon,  ja que on 
diu: "...(ANTONI RECORT PENADES)", ha  de dir "...(ANTONI RECORT 
GARCIA)". 
 
 D'acord  amb l'establert en l'article 105.2  de  la Llei  30/1992  de 
26 de novembre, de Règim Jurídic  de  les Administracions Públiques i 



Procediment Administratiu Comú. 
 
 Per  tot  això,  aquesta Alcaldia,  en  ús  de  les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

H A   R E S O L T 
 
 Primer.- Rectificar el Decret de l'Alcaldia  número 2164/95  de  
data 28/4/95 en el seu punt segon, ja  que  on diu: "...(ANTONIO RECORT 
PENADES)", ha de dir  "...(ANTONIO RECORT GARCIA)". 
 
 Segon.-  Donar  compte  del present  Decret  en  la propera sessió 
de Ple que se celebri." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 - Decret núm. 3.676/95 de data 20 de juliol 
 
 "Vist l'escrit del Jurat Provincial  d'Expropiació, amb  Registre  
General d'Entrada núm 12892 de  data  12  de juliol, pel qual es demana 
d'aquest Ajuntament la  designació  com a Vocal de l'expedient de justipreu  
núm.  148/95, d'un Tècnic Superior que no hagi intervingut en l'estudi  i 
resolució  de l'expedient d'expropiació del terreny  ubicat al carrer Cristòfol 
Llargués, núm. 9 de Cornellà de Llobregat, propietat del senyor Pascual Gil 
Sanz. 
 
 Fent  ús  de les competències delegades  a  aquesta Alcaldia-
Presidència per acord plenari de data 23 de febrer 1995, 
 

R E S O L C 
 
 Primer.-  Designar  al  senyor  SEBASTIA  JORNET  I FORNER  
Arquitecte  com a Vocal Tècnic del  l'expedient  de justipreu  núm. 148/95, 
relatiu a l' expropiació  dels  terrenys  ubicats al núm. 9 de carrer Cristòfol  
Llargués  de Cornellà  de  Llobregat, propietat del senyor  Pascual  Gil Sanz. 
 
 Segon.-  Comunicar la Resolució adoptada  al  Jurat Provincial  
d'Expropiació  i  al tècnic  designat  pel  seu coneixement i efectes. 
 
 Tercer.-  Donar compte del present Decret a Ple  de l'Ajuntament en 
la propera sessió que se celebri, a efectes de ratificació." 
 



 
 Tot  seguit  se sotmet a votació el  decret,  i  és ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 - Decret núm. 3.678/95 de data 20 de juliol 
 
 "Vist   el   Decret   d'aquesta   Alcaldia   número 3340/1995,  de 27 
de juny, pel qual, un cop constituït   el nou  Ajuntament sorgit de les 
Eleccions  Locals  convocades mitjançant Reial Decret 489/95, de 3 d'abril, i 
en  conformitat amb l'article 5 del Reglament Orgànic del Consell  de la  Dona,  
es procedia al nomenament dels membres  del  Ple del Consell de la Dona de 
Cornellà de Llobregat. 
 
 Atès que s'ha observat un error de transcripció  en els noms de les 
representants de Joves amb Iniciativa. 
 
 Atès  el  que  disposa l'article  105  de  la  Llei 30/1992,  de  26  de  
novembre, de  Règim  Jurídic  de  les Administracions  Públiques i del 
Procediment  Administratiu Comú. 
 
 Per  tot  això,  aquesta  Alcaldia  en  ús  de  les atribucions que 
legalment tinc conferides, 
 

H E   R E S O L T 
 
 Primer.- Rectificar l'error de transcripció  sofert en  el  nomenament 
dels membres del Ple del Consell  de  la Dona de Cornellà de Llobregat, en 
relació amb les representants  de Joves amb Iniciativa, que quedarà redactat 
de  la manera següent: 
 
 
"Per part de Joves amb Iniciativa: 
 
Delegada: Sra. Maria Pérez Ricart 
Primera substituta: Lidia Cabello  
Segona substituta: Elisa Rubio"  
 
 Segon.- Comunicar el present Decret al  Departament de  Salut 
Pública, Serveis Socials i Dona, així com  a  les interessades, als efectes 
escaients. 
 
 Tercer.- Donar compte del present Decret al Ple  de l'Ajuntament, 
en la primera sessió que se celebri." 



 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 - Decret núm. 3.679/95 de data 20 de juliol 
 
 
 "Vist   el   Decret   d'aquesta   Alcaldia   número 3336/1995,  de 27 
de juny, pel qual, un cop constituït   el nou  Ajuntament sorgit de les 
Eleccions  Locals  convocades mitjançant Reial Decret 489/95, de 3 d'abril,  
s'efectuava, a  favor  dels  membres  de  la  Comissió  de  Govern,  una 
delegació general d'atribucions de gestió i resolució  dels assumptes de les 
seves respectives Arees d'actuació. 
 
 Atès que s'ha observat un error de transcripció  en el  paràgraf  
segon respecte de les  delegacions  fetes  al Tinent d'Alcalde Delegat de  l'Area 
d'Urbanisme i Serveis. 
 
 Atès  el  que  disposa l'article  105  de  la  Llei 30/1992,  de  26  de  
novembre, de  Règim  Jurídic  de  les Administracions  Públiques i del 
Procediment  Administratiu Comú. 
 
 Per  tot  això,  aquesta  Alcaldia  en  ús  de  les atribucions que 
legalment tinc conferides, 
 

H E   R E S O L T 
 
 Primer.- Rectificar l'error de transcripció en  què es va incòrrer en 
la redacció del paràgraf segon del Decret de delegacions generals d'atribucions 
de gestió i resolució d'assumptes  efectuades a favor del Regidor senyor  
Antonio Martínez Flor, que quedarà de la manera següent: 
 
 
"- Dins de la gestió urbanística, la tramitació, concessió, denegació   i   
pròrrogues  de  les  llicències   i   demés autoritzacions   de   caràcter  
urbanístic   previstes   en l'article  247  del  Decret Legislatiu  1/1990,  de  12  
de juliol,  pel  qual s'aprova la refosa  dels  textos  legals vigents  a Catalunya 
en matèria urbanística, que  no  hagin sigut delegats a la Comissió de 
Govern." 
 
 Segon.-  Notificar el present Decret  al  Conseller afectat  i als 
diferents Departaments municipales, pel  seu coneixement i efectes. 
 



 
 Tercer.- Donar compte del present Decret al Ple  de l'Ajuntament, 
en la primera sessió que se celebri." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
DE REGIM INTERIOR I GOVERNACIO 

 
 
 4.-  Aprovació definitiva de la cessió  gratuïta  a l'INCASOL,  
d'un terreny al barri Almeda, amb destinació  a la  construcció 
d'habitatges de protecció oficial en  règim de promoció pública. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "El Ple d'aquest Ajuntament en sessió celebrada  el dia 22 de febrer  
de 1995, va acordar l'iniciació de  l'expedient previ al que fa referència l'article 
49 del  Reglament  de  Patrimoni  dels Ens Locals per a  procedir  a  la cessió  
gratuïta a favor de l'Institut Català del Sól  dels terrenys  delimitats pels 
carrers Sant Ferran, Lleó XIII  i Passatge  Busquets,   d'aquesta ciutat,  amb  
la  finalitat concreta i exclusiva de portar a terme en els mateixos, una 
promoció  de 137 habitatges de protecció oficial  en  règim especial  de 
promoció pública. 
 
 Atès  que l'expedient ha estat sotmès a  informació pública  durant  
el termini de 30 dies  sense  que  s'hagin produït reclamacions i que s'ha 
donat compte del mateix  al Departament de Governació de la Generalitat de 
Catalunya. 
 
 Atès que la Direcció General d'Administració Local, en data 17 de 
maig de 1995 va emetre informe favorable a la cessió, sempre que aquesta es 
subjecti als preceptes legals i reglamentaris en vigor. 
 
 A  la  vista de tot l'exposat aquesta  Comissió  de Règim Interior i 
Governació proposa al Ple de  l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A  C  O  R  D  S 
 



 Primer.- Cedir gratuïtament, en propietat a  l'Institut Català del Sòl, 
el terreny de propietat municipal  de 3.353,68 m2 de superfície, i que està 
format per les registrals, o part deles registrals següents, que als efectes de 
cessió hauràn d'agruparse per formar la finca descrita  amb anterioritat : 
 
 Finca  a.- Porció de terreny de 1.356 m2  que  confronta   al Nord 
amb el carrer Lleó XIII, al Sud amb  finca a';  Est amb al Passatge Busquets i a 
l'Oest amb al  carrer Sant Ferran. 
 
 Es  part  que ha de segregar-se de la  major  finca inscrita al 
Registre de la Propietat al tom 1554, llibre 86 de l'Ajuntament de Cornellà, foli 
44, finca 4.959. 
 
 Finca  a'.- Porció de terreny de 1.447,25  m2,  que confronta: al 
Nord amb finca a; al Sud amb finca C; a l'Est amb  el  Passatge Busquets i a 
l'Oest amb  al  carrer  Sant Ferran. 
 
 Inscrita en el Registre de la Propietat  d'Hospitalet  de  Llobregat  al 
tom i llibre  624,  foli  75,  finca 40.050. 
 
 Finca  a''.-  Porció  de terreny  de  550,43m2  que confronta:  al  
Nord amb finca a'; al Sud  amb  el  Pavelló Polisportiu  Almeda; a l'Est amb el 
Passatge Busquets  i  a l'Oest amb al carrer Sant Ferran. 
 
 Es  part  que ha de segregar-se de la  major  finca inscrita al tom i 
llibre 339, foli 114, finca 31.065. 
  
 Segon.- La finalitat concreta de la cessió, que  es fa  en  benefici de 
la població, és la construcció  de  137 habitatges  de  protecció  oficial en  
règim  de   promoció pública   en  el  termini de 5 anys  mantenint-se  la  seva 
destinació en els 30 anys següents. 
 
 Si  el bé cedit no es destina a l'ús previst en  el termini fixat o deixa 
d'ésser-hi destinat, revertirà  automàticament  en ple dret al patrimoni de l'ens 
local cedent, d'acord  amb  les  condicions de l'article  50  del  Decret  
336/1988 de 17 d'octubre, del Reglament del Patrimoni  dels Ens Locals. 
 
 Tercer.- Totes les despeses que comporti la cessió, incloses  les  
notarials i registrals, seran  a  càrrec  de l'Institut Català del Sòl. 
 
 Quart.-  Facultar al senyor Alcalde Josep  Montilla Aguilera,  per  la  
firma de quants  documents  públics   i privats siguin necessaris per a 
l'execució dels acords  que antecedeixen."  
 
         



         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 5.-  Aprovació de la revisió definitiva dels  preus de l'any 1994, 
de la contracta de recollida d'escombraries, neteja viària i clavegueram, 
adjudicada conjunta i  solidariament a Compañia Catalana de Servicios, 
S.A. i Fomento de Obras  y Construcciones, S.A., en la actualidad 
Fomento  de Construcciones y Contratas, S.A. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vista la petició formulada per l'empresa  COMPAÑIA CATALANA 
DE SERVICIOS, S.A., de revisió definitiva de preus de  la  contracta de 
prestació dels  serveis  de  recollida d'escombraries,  neteja viaria i 
clavegueram  corresponents al període gener -desembre de 1994. 
 
 Atès que la Comissió de Govern Municipal de 30  de novembre  de 
1994 va aprovar els coeficients de revissió  a compte   de  la  liquidació  
definitiva  per  l'any   1994, fixant-los  en  1'36124  per  la  recollida  
d'escombraries domiciliaries,  1'42293 per la neteja viaria i 1'41486  per la 
neteja de clavegueram. 
 
 Vistos així mateix els informes emesos pel Departament  de Serveis, 
i la Secretaria i la Intervenció  Municipals, en relació a la proposta de revisió 
de preus formulada per l'Empresa. 
 
 Vistos els informes emesos al respecte, es proposa al Ple de 
l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar  la revisió definitiva  de  preus corresponent al 
període gener-desembre de 1994, de la  contracta  de prestació dels serveis de 
recollida  d'escombraries,  neteja viaria i clavegueram, adjudicada  conjunta  i 
solidariament  a  Compañia Catalana de  Servicios,  S.A.  i Fomento  de Obras 
y Construcciones, S.A.,  en  l'actualitat Fomento de Construcciones y 
Contratas, S.A., per un  import total de 4.159.194.- ptes de les quals 
2.100.723.- ptes  ho són  en concepte de recollida  d'escombraries,  



1.669.022.-ptes. en concepte de neteja viària i 389.449.-ptes en  concepte de 
neteja de Calvegueram, havent de certificar-se  en conseqüència les 
esmentades quantitats a favor de l'adjudicatària dels serveis. 
 
 Segon.-  Modificar  la fiança constituïda  per  les Societats  
adjudicatàries  del contracte de  conformitat  a l'article 5.1  del Decret 
1757/1974 de 31 de maig, ampliant el seu import en 166.368.- ptes." 
 
         
         Després  d'una detallada explicació  del  contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa  de  l'Area  de Règim Interior  i  
Governació,  senyor Antonio Balmón Arévalo, pren la paraula el regidor del 
grup municipal de CiU, senyor Ramon Blanco Lorenzo, per assenyalar  que  la  
neteja del clavegueram o es fa poc  o  no  es compleix  el  contracte, perquè hi 
ha clavegueres  que  fan mala  olor, com per exemple la de la plaça Lluís  
Companys, per falta de neteja. 
 
 A continuació pren la paraula el  President-Delegat de  la Comissió 
Informativa de l'Area  d'Urbanisme,  Obres, Manteniment  i Serveis, senyor 
Antonio Martínez  Flor,  per manifestar que sí que es netegen les clavegueres, 
però  que el  problema és que aquella és molt gran i la zona es  propensa  als  
mals olors, per la qual cosa  s'està  intentant esbrinar  d'on provenen, però no 
és per falta de neteja  de la claveguera. 
 
 Tot  seguit intervé el regidor del  grup  municipal d'IU,  senyor 
Ignacio Florez Barrón, per assenyalar que  al carrer República Argentina, al 
costat del metro, hi coincideixen una parada d'autobusos i un contenidor, la 
qual cosa produeix  mals olors, contestant sobre això  el  President-Delegat  de 
la Comissió Informativa de l'Area  d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, 
senyor Antonio Martínez Flor, que  el  problema és que la gent llença   les  
escombraries abans de l'hora establerta, i amb la calor aquesta fermenta i 
produeix olors, i a més allí hi ha la intersecció de  dos colectors. 
 
 A la vista de l'anterior intervé novament el senyor Florez,  per  
manifestar que es podria fer un canvi  de  la parada de l'autobús. 
 
 Després  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 6.-  Aprovació  de la modificació de  la  contracta 
d'assegurances  sobre  béns i persones,  per  ampliació  de prestacions  al  
dipòsit  Municipal  de  vehicles,  Pavelló Poliesportiu Riera i 



dependències de Manteniment. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "El  Decret  de l'Alcaldia núm. 324 de data  29  de gener  de 1991, 
ratificat en sessió plenària  celebrada  el 30-1-91,  va  acordar l'adjudicació del  
contracte  de  les assegurances  sobre béns i persones d'aquest  Ajuntament  a 
Winterthur,  Sociedad  Suiza de Seguros,  S.A.,  sota   les condicions 
aprobades l'1 d'octubre de 1990, entre les quals figura la de poder-se 
modificar el contracte a conseqüència de la incorporació o baixa al mateix 
d'edificis municipals. 
 
 
 Vist  el Plec de Condicions del contracte en  especial el seu article 7, 
vistos els articles 264 i 265 de  la Llei Municipal i de Règim Local de 
Catalunya, així  com els informes de la Secretaria i la Intervenció Municipal 
emesos al respecte es proposa l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Modificar l'objecte del contracte  d'assegurances  sobre  els 
béns i persones  d'aquest  Ajuntament, adjudicat a WINTERTHUR, SOCIEDAD 
SUIZA DE SEGUROS, S.A.  el 29-1-91,  ampliant la cobertura de 
l'assegurança  multirisc sobre  el continent i contingut d'edificis municipals a  
la del  Dipòsit  Municipal de Vehicles, així com  ampliant  la cobertura  de  
l'assegurança   sobre  continent  d'edificis municipals a la de les dependencies 
del Servei de  Manteniment  i  Pavelló Polisportiu del Barri Riera  i  havent  de 
surtir  efectes l'ampliació  a partir de l'1 de  juliol  de 1995, amb un 
pressupost total de 167.462,- ptes. de les que corresponen   68.973,- ptes.  a 
la pòliça 92-306.879  sobre continent  i  contingut de'edificis municipals  y  
98.489,- ptes.   a  la pòlissa 92-306.878 a la  de  continent  sobre edificis 
municipals." 
 
         
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 7.- Resolució de la concessió administrativa per la utilització i 
manteniment del Pavelló Riera. 



 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'escrit  de l'Associació  Esportiva  Riera, concessionària   del  
contracte  de  manteniment   de   les instal.lacions esportives del Pavelló Riera, 
amb l'explotació  del Bar al mateix pavelló, la qual demana  la  revisió del  
canon fins a una quantitat de 3.600.000,-  pessetes  o alternativament  la 
resolució del contracte per mutu  acord des  del  dia  1 de gener de 1.996, en  
considerar  que  la insuficiència  del  canon per mantenir la  instal.lació  fa 
inviable continuar amb la gestió del pavelló. 
 
 Atès l'informe de l'Institut Municipal de  l'Esport que  reconeix 
l'existència d'un desequilibri econòmic a  la concessió  a  causa  d'un  erroni  
càlcul  de  despeses  de manteniment, considerant convenient acceptar la 
petició del concessionari i elaborar un nou plec de condicions amb unes 
previsions econòmiques més ajustades a la realitat. 
 
 Atès   l'informe  de  la  Secretaria  Delegada   de l'Institut Municipal 
de l'Esport que considera factible  la resolució  per  mutu acord sempre que no  
sigui  per  causa imputable  al  contractista i que  raons  d'interès  públic 
fassin inconvenient la continuació del contracte. 
 
 Es  per  tot això que el Ponent de la  Comissió  de Règim Interior i 
Governació proposa al Ple de  l'Ajuntament l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.- Acceptar la petició del concessionari  del Contracte de 
manteniment del pavelló Riera, amb  explotació del  bar  al mateix pavelló, en 
el sentit  de  resoldre  la concessió de contracte per mutu acord amb efecte del 
dia  1 de gener de 1.996. 
 
 Segon.- Retornar la fiança prestada com a  garantia de la concessió 
extingida per un import de 60.000,-  pessetes. 
  
 Tercer.- Comunicar el present acord a  l'Associació Esportiva  Riera 
i a l'Institut Municipal de l'Esport,  per al seu coneixement i efectes." 
 
         
         Després  d'una detallada explicació  del  contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa  de  l'Area  de Règim Interior  i  
Governació,  senyor Antonio Balmón Arévalo,  se sotmet a votació el dictamen, 
i és aprovat per majoria absoluta dels assistents, amb l'abstenció del regidor 



del grup municipal de CiU, senyor  Ramon Blanco Lorenzo. 
 
 
 
 
 8.-  Aprovació del plec de condicions  del  concurs per  a  la  
concessió administrativa de  la  utilització  i manteniment de les 
instal.lacions del Pavelló Riera. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist el Plec de Condicions regulador de la concessió administrativa 
per l' utilització de les instal.lacions del  Pavelló   Poliesportiu del Barri  Riera  
,  situat  al carrer  Françesc Moragas, amb l' explotació del  servei  de bar en 
les mateixes instalaciones. 
 
 Vistos  així  mateix  els informes  emesos  per  la Secretaria  i  la 
Intervenció Municipal,  aquesta  Comissió proposa al Ple de l'Ajuntament 
l'adopció dels següents  
 

A C O R S 
 
 Primer.-  Aprovar el Plec de  Condicions  regulador del concurs per 
l'adjudicació de la concessió administrativa per a la utilització de les 
instal.lacions  del  Pavelló  Poliesportiu  del  Barri Riera, situat al  carrer  
Françesc Moragas amb l'explotació del servei de bar en les  mateixes 
instal.lacions. 
 
 Segon.-  Sotmetre els esmentats Plecs  a  exposició pública  per un 
termini de 30 dies, mitjançant la  inserció dels corresponents anuncis en el 
tauler d'anuncis, Butlletí Oficial  de la Província i Diari Oficial de la  
Generalitat als efectes de presentació de reclamacions i al.legacions. 
 
 Tercer.-  Aprovar la convocatòria de concurs per  a l' adjudicació de 
la concessió administrativa esmentada. 
 
 Quart.-  Anunciar la licitació al Butlletí  Oficial de  la Província i 
Diari Oficial de la Generalitat  d'acord amb  allò  que preveu l'article 274 de la 
Llei 8/87  de  15 d'abril  Municipal  i de Règim Local de Catalunya  i  altre 
legislació concordant." 
 
         
         Després  d'una detallada explicació  del  contingut del punt feta pel 



President-Delegat de la Comissió Informativa  de  l'Area  de Règim Interior  i  
Governació,  senyor Antonio  Balmón  Arévalo, pren la paraula el  Portaveu  
del Grup  Municipal  d'IC-Els Verds, senyor Frederic  Prieto  i Caballé,  per 
assenyalar que no acaba de veure clar que  la fórmula  que  s'utilitza sigui la 
més  adient,  manifestant sobre això el President-Delegat de la Comissió  
Informativa de  l'Area de Règim Interior i Governació,  senyor  Antonio Balmón  
Arévalo,  que el bar que hi ha en  la  instal.lació permet rebaixar l'aportació 
municipal i facilitar la gestió de  l'equipament, i a més a més, és l'única forma  
jurídica per tirar-lo endavant. 
 
 A continuació intervé el regidor del grup municipal de CiU, senyor 
Ramon Blanco Lorenzo, per assenyalar que  de la  mateixa manera que en el 
punt anterior, i en la  mesura en què l'altra vegada ja es va manifestar en 
contra, perquè creu  que  s'ha de gestionar aquest equipament  pel  mateix 
Ajuntament, s'abstindrà de votar. 
  
    
 Després  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i és aprovat per 
majoria absoluta dels assistents, amb l'abstenció del regidor del grup 
municipal de CiU, senyor  Ramon Blanco Lorenzo. 
 
 
 
 En aquest moment s'absenta de la sessió el  Regidor del  Grup  
Municipal  del PSC, senyor  José  Luis  Morlanes Galindo. 
 
 
         
 
 9.- Aprovació del plec de clàusules administratives generals   
aplicables   a   la   contractació   d'obres   i instal.lacions, adequat a la 
Llei 13/1995 de 18 de maig  de Contractes de les Administracions 
Públiques. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "El  18 de maig d'enguany fou publicada la Llei  de Contractes  de 
les Administracions Públiques  que  introduí modificacions sustantives en el 
règim legal de contractació per part de les diverses Administracions Públiques 
a fi  de respondre adequadament a les necessitats que la situació de la 
contractació pública exigeix actualment, tals com garantir  plenament  la  seva 
transparència com a  mitjà  per  a assolir  l'objectivitat de l'activitat 
administrativa i  el respecte  als  principis  d'igualtat,  no  discriminació  i 



lliure concurrència. 
 
 L'entrada  en vigor de la nova Llei, a  partir  del dia 9 de juny 
d'enguany, implica la necessitat d'adeqüar  a la  nova legislació els Plecs de 
Clàusules  Administratives Generals aprovats per aquest Ajuntament el dia 4  
d'octubre de 1989, aplicables a la contractació d'obres, subministrament,  
assistència  tècnica i treballs específics,  i  concrets,  no habituals. 
 
 La  Diputació  de Barcelona, conscient de  la  gran trascendència 
dels canvis que la nova legislació  introduïa en l'activitat diària dels 
Ajuntaments va endegar  diverses actuacions de cooperació i assistència local 
als  municipis de  la província de Barcelona, entre d'altres  l'elavoració d'uns  
models de Plecs de Condicions Administratives  Generals adeqüats a la nova 
Llei 13/1995 de 18 de maig i  aplicables als següents tipus de contractes : 
 
 - d'obres i instal.lacions 
 -  de  Consultòria i assistència,  de  serveis,  de treballs  específics i 
concrets, no habituals i  de subministraments. 
 
 Informats favorablement els esmentats Plecs per  la Secretaria i la 
Intervenció Municipals, es creu convenient, no obstant, introduir certes 
modificacions en el  contingut dels  mateixos, que fan referència a la fixació  
de  l'òrga competent per a la determinació dels vocals i composició de la Mesa 
de Contractació, a l'exigència de la prèvia consulta a tres empreses, com a 
mínim, en els contractes qualificats per la Llei com a menors, sempre que el 
seu pressupost excedeixi de 500.000.- ptes, així mateix es modifica  l'esment 
que en l'abonament de les revisions de preus es fa als índex  publicats  per  
l'Institut  Nacional  d'Estadística, substituint  aquesta referència per la dels 
índex  oficials que publiqui el Govern en el BOE. 
 
 Per tot l'exposat, aquesta Comissió proposa al  Ple de l'Ajuntament 
l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar inicialment el Plec de  Clàusules Administratives   
Generals  aplicable  a  la   contractació d'obres i instal.lacions, el text del qual 
és el mateix que apareix publicat en el Butlletí Oficial de la Província  de 
Barcelona número 162 ANNEX I, del 8 de juliol de 1995,  amb les següents 
modificacions:  
 
 Clàusula 13.- Mesa de Contractació. 
 
 El segon paràgraf tindrà le següent redacció: 
 



 "L'òrgan competent per a contractar determinarà, en el mateix acte 
d'aprovació dels Plec de Condicions Particulars,  els vocals i la composició de 
la Mesa de  Contractació". 
 
 Clàusula 21.- Contractes Menors 
 
 El tercer apartat tindrà la següent redacció: 
 
 "No  obstant  el que es disposa  als  dos  apartats anteriors,   a  la  
Corporació,  en  la   tramitació   dels contractes menors d'obres d'import 
comprès entre 500.000  i 5.000.000.- ptes s'exigirà la consulta a tres 
empreses, com a  mínim, si és possible, capacitades per a l'execució  del 
contracte, i fixar amb l'empresa seleccionada el preu  just del contracte" 
 
 Clàusula  44.-  Certificació i  abonaments  de  les revisions de preus 
 
 El segon paràgraf tindrà la següent redacció: 
 
 "Les   Certificacions  de  revisió  de   preus   es realitzaran 
simultàniament amb la que correspongui a l'obra executada en l'esmentat 
període i s'entendran amb base  als últim  índex que hagi publicat el govern en 
el BOE  si  els corresponents  al  mes a que es  refereix  la  certificació d'obra 
no ho han estat". 
 
 Segon.- Sotmetre l'expedient als tràmits d'informació pública i 
audiència dels possibles interessats, per  un període  de  trenta  dies, als 
efectes  de  presentació  de reclamacions i suggeriments. 
 Tercer.-  En  cas de no haver-hi cap  reclamació  o suggeriment 
l'acord inicial esdevindrà definitiu. 
 
 Quart.-  Deixar sense efectes els Plecs  de  Condicions Generals 
aprovats en sessió plenària celebrada el dia 4 d'octubre de 1989 aplicables a la 
contractació d'obres." 
 
         
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 10.- Aprovació del plec de clàusules  administratives  generals  
aplicable als contractes  de  consultoria  i assistència, de serveis, de 



treballs específics i concrets, no  habituals  i  de subministraments, 
adequat  a  la  Llei 13/1995 de 18 de maig de Contractes de les  
Administracions Públiques. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "El  18 de maig d'enguany fou publicada la Llei  de Contractes  de 
les Administracions Públiques  que  introduí modificacions sustantives en el 
règim legal de contractació per part de les diverses Administracions Públiques 
a fi  de respondre adequadament a les necessitats que la situació de la 
contractació pública exigeix actualment, tals com garantir  plenament  la  seva 
transparencia com a  mitjà  per  a assolir  l'objectivitat de l'activitat 
administrativa i  el respecte  als  principis  d'igualtat,  no  discriminació  i 
lliure concurrència. 
 
 L'entrada  en vigor de la nova Llei, a  partir  del dia 9 de juny 
d'enguany, implica la necessitat d'adeqüar  a la  nova legislació els Plecs de 
Clàusules  Administratives Generals aprovats per aquest Ajuntament el dia 4  
d'octubre de 1989, aplicables a la contractació d'obres, subministrament,  
assistència  tècnica i treballs específics,  i  concrets,  no habituals. 
 
 La  Diputació  de Barcelona, conscient de  la  gran trascendència 
dels canvis que la nova legislació  introduïa en l'activitat diaria dels 
Ajuntaments va endegar  diverses actuacions de cooperació i assistència local 
als  municipis de  la província de Barcelona, entre d'altres  l'elavoració d'uns  
models de Plecs de Condicions Administratives  Generals adeqüats a la nova 
Llei 13/1995 de 18 de maig i  aplicables als següents tipus de contractes : 
 
 - d'obres i instal.lacions 
 -  de  Consultòria i assistència,  de  serveis,  de treballs  específics i 
concrets, no habituals i  de subministraments. 
 
 Informats favorablement els esmentats Plecs per  la Secretaria i la 
Intervenció Municipals, es creu convenient, no obstant, introduir certes 
modificacions en el  contingut dels  mateixos, que fan referència a la fixació de  
l'òrgan competent per a la determinació dels vocals i composició de la Mesa de 
Contractació, a l'exigència de la prèvia consulta a tres empreses, com a mínim, 
en els contractes qualificats per la Llei com a menors, sempre que el seu 
pressupost excedeixi de 500.000.- ptes. 
 
 Per tot l'exposat, aquesta Comissió proposa al  Ple de l'Ajuntament 
l'adopció dels següents 
 



A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar inicialment el Plec de  Clàusules Administratives 
Generals aplicable al tipus de contracte de consultoria i assistència, de 
serveis, de treballs  específics i concrets, no habituals i de subministraments 
el text del  qual és el mateix que apareix publicat en el  Butlletí Oficial de la 
Província de Barcelona número 162, ANNEX  II, del 8 de juliol de 1995, amb 
les següents modificacions:. 
 
 Clàusula 11.- Mesa de Contractació 
 
 El segon paràgraf tindrà la següent redacció: 
 
 "  L'òrgan competent per a contractar  determinarà, en  el  mateix 
acte d'aprovació dels  Plecs  de  Condicions Particulars, els vocals i composició 
de la Mesa de  Contractació". 
 
 Clausula 18.- Contractes Menors 
 
 S'afegirà   un  apartat  cinquè  amb   la   següent redacció: 
 
 "No  obstant  el  disposat als  apartats  primer  i segon,  a la 
Corporació en  la tramitació  dels  contractes menors  de  Consultòria  i  
assistència,  de  serveis,   de treballs   específics  i  concrets,  no  habituals   i   
de subministraments   d'import   comprès   entre   500.000   i 2.000.000.- ptes 
s'exigirà la consulta a tres empreses, com a  mínim, si és possible, capacitades 
per a l'execució  del contracte, i fixar amb l'empresa seleccionada el preu  just 
del contracte". 
 
 Segon.- Sotmetre l'expedient als tràmits d'informació pública i 
audiència dels possibles interessats, per  un període  de  trenta  dies, als 
efectes  de  presentació  de reclamacions i suggeriments. 
 
 Tercer.-  En  cas de no haver-hi cap  reclamació  o suggeriment 
l'acord inicial esdevindrà definitiu. 
 
 Quart.-  Deixar sense efectes els Plecs  de  Condicions Generals 
aprovats en sessió plenària celebrada el dia 4  d'octubre de 1989 aplicables a 
la contractacio  d'assistència  tècnica,  subministraments i  treballs  específics, 
concrets i no habituals." 
 
         
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  



dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
DE PLANIFICACIO, ECONOMIA I HISENDA 

 
 11.-  Aprovació de la modificació de  crèdits  núm. 31/95  del 
pressupost de l'Ajuntament mitjançant  suplement de crèdit finançat amb 
el romanent de tresoreria de 1994  i baixes per anul.lació de crèdits. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Planificació, 
Economía i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "Vista la petició del Departament d'Obres, Urbanisme, Manteniment 
i Serveis per a l'adquisició d'un solar  al carrer  Lasarte núm. 5, valorat en  
30.732.852'-  pessetes, existint  un  saldo  de  crèdit  disponible  a  la  partida 
51.432.60000  destinada  a  l'adquisició  de  terrenys,  de 9.002.500'-  
pessetes,  per la qual  cosa  cal  suplementar l'esmentada partida en 
21.730.352'- pessetes. 
 
 Vista la petició del Departament de Personal, per a adequar el crèdit 
disponible a les partides pressupostàries destinades a retribucions dels 
càrrecs electes amb  dedicació exclusiva, a indemnitzacions de regidors i a  
indemnitzacions  als grups polítics, d'acord amb elque  va  aprovar 
l'Ajuntament Ple en data 17/7/95, així com per a contractar personal  laboral  
eventual  pel servei  de  comunicació  i premsa. 
 
 Atès  el  que estableix l'article 158  de  la  Llei 39/1988,  de  28 de 
desembre, Reguladora  de  les  Hisendes Locals i els articles 35, 36 i 37 del 
R.D. 500/1990, de  20 d'abril,  que  desenvolupa l'anterior Llei  en  matèria  
de pressupostos. 
 
 Atès  el  que estableix l'article  16.1.a)  de  les Bases d'Execució del 
Pressupost per a 1995. 
 
 Vist l'informe favorable de l'Interventor General. 
 
 Per  tot això, el sotasignant, Tinent d'Alcalde  de Planificació, 
Economia i Hisenda, atès l'informe  favorable de la Comissió Informativa, 
proposa al Ple de  l'Ajuntament l'adopció del següent: 
 



A C O R D 
 
 Primer.-  Aprovar  la  modificació  de  crèdit  del Pressupost  de 
l'Ajuntament mitjançant suplement de  crèdit finançat amb l'aplicació del 
Romanent líquid de  Tresoreria de  1994  i amb baixes per anul.lació de crèdit  
segons  el següent detall: 
 
 
ESTAT DE DESPESES 
 
                                        Consignació                                          Consignació 
Partida           Descripció                          Actual             Altes            Baixes            Final 
 
21.463.13100     Pers.lab.ev.premsa           800.000            1.300.000           ----         2.100.000 
21.111.11000     Retr.pers.eventual       18.624.816                ----         1.300.000     17.824.816 
51.432.600.00    Adquisició terrenys     20.000.000           21.730.352           ----       41.730.352 
21.111.100.00    Retr.càrrecs electes     14.397.434            6.545.273           ----       20.942.707 
21.111.100.01    Indemnit.regidors       24.069.427             2.717.897           ----       26.787.324 
75.111.48924     Grups repr.mpal.          8.360.000             3.151.990           ----       11.511.990 
                                                                                   ----------------------------------- 
                               TOTAL ......................    35.445.512   1.300.000 
                                                    ================================================== 
 
ESTAT D'INGRESSOS 
 
                                            Previsió                                                     Previsió 
Partida          Descripció                   Actual             Altes            Baixes                Final 
 
71.87001        Romanent de tres./ 
                       suplement de crèdit      104.103.270      34.145.512          ----          138.248.782 
                                                                            -------------------------- 
                                             TOTAL ....................        34.145.512          ---- 
                                             ====================================================== 
 
 
 Segon.-  Exposar al públic el present acord en  els termes  
establerts en l'article 150 de la Llei 39/1988,  de 28 de desembre, Reguladora 
de les Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s'entendrà definitiu,  si en  el  termini  
d'exposició pública no  hi  ha  reclamació contra el mateix." 
 
 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de l'Area de Planificació, 
Economia i Hisenda, senyor Ramon Salabert  Parramón, se sotmet a votació el 
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         



 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
D'URBANISME, OBRES, MANTENIMENT I SERVEIS 

  
 
 12.-  Resolució de l'al.legació presentada  per  la Societat 
General d'Aigues de Barcelona, S.A. contra l'aprovació  inicial de la III 
fase del  Projecte  d'Urbanització del Pla Parcial Can Fatjó - III fase. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vistes  les  al.legacions  presentades,  dins   el tràmit d'informació 
pública, per la Societat General  d'Aigües  de Barcelona contra l'aprovació 
inicial del  Projecte d'Urbanització de Fatjó - III Fase, promogut per les Juntes 
de  Compensació  del Pla Parcial CAN FATJO,  les  quals  es fonamenten  en  
què existeix un  contracte  subscrit  entre aquesta Societat, la Junta de 
Compensació del Pla Parcial i la  Cia. Mercantil Finacom S.A., per la reposició  
de  tots els  serveis afectats i que aquest projecte pot  afectar  a diverses 
instal.lacions de la xarxa d'abastaments  (canonades, cables de 
telecomandament, arquetes vàlvules, ventilació  de la galeria de la Carretera 
de Sant Joan Despí)   de les quals es responsable la Societat com a  
subministradora d'aigua  potable a Barcelona i altres poblacions de  l'Area 
Metropolitana,  demanant que es tingui per presentat  l'escrit  en temps i 
forma i que es faciliti un contacte  entre els  Serveis Tècnics de l'Ajuntament i 
els de  la  Societat General  d'Aigües de Barcelona, per  estudiar  
conjuntament les  possibles solucions, tant en la seva forma  d'execució com 
en el seu pressupost. 
 
         Atesos  els informes de l'Arquitecta-Cap d'Area   i de  l'Assessor  
Jurídic, obrants a l'expedient,  els  quals posen de manifest respectivament, 
que al estar el  Projecte promogut per les Juntes de Compensació del Pla 
Parcial  Can Fatjó les al.legacions han estat informades pel senyor José 
Antonio Marín, en qualitat de President i que "de l'informe presentat pel 
mateix, en data 25-4-95 es dedueix que  només una reduïda superficie de 
parterre ajardinat amb gespa està per  sobre  de  les citades canonades  i  
aquells  treballs difícilment poden afectar a les canonades en qüestió" i que 
"no  resten  acreditades les afirmacions  vertides  per  la SGAB,  S.A. ni formal 
ni tècnicament. No ha  estat  aportat cap document de caràcter tècnic o de 
qualsevol altre  tipus que  justifiqui  o  avali els  problemes  que  
suposadament s'assenyalen a la seva al.legació, que si les al.legacions  
en tràmit d'audiència pública soón un dret que resta justificat per tal d'evitar 
errors, sembla una errada  presentar una al.legació d'aquest tipus sense cap 



justificació  documental... i que no és l'àmbit d'aquest Ajuntament entrar en 
els  possibles contractes de caràcter  estrictament  privat subscrit  entre 
persones físiques o jurídiques..."  propossant ambdoós la desestimació de les 
al.legacions. 
 
  Per    l'anteriorment    expossat,    la     Comissió   Informativa  
d'Urbanisme,  Obres,  Manteniment  i   Serveis  propossa a l'Ajuntament Ple 
l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.-   Desestimar les al.legacions  presentades per  la 
SOCIETAT GENERAL D'AIGUES DE BARCELONA, S.A.,  dins del  tràmit 
d'exposició pública de l'aprovació inicial  del Projecte  d'Urbanització  del Pla 
Parcial Can Fatjó  -  III Fase,  pels  motius senyalats en el  expositiu  segon  
dels presents acords. 
 
 Segon.- Aprovar definitivament el Projecte Reformat d'Urbanització 
del P.P. Can Fatjó, redactat per  l'Inginyer de  Camins senyor Martí Cabré-
Verdiell, amb  un  pressupost global  de  341.730.440,-,  IVA inclós,  ordenant  
la  seva remissió juntament amb una còpia de l'expedient administratiu a la 
Comissió d'Urbanisme de Barcelona. 
 
 Tercer.-  Notificar  els antecedents  acords  a  la Societat  General 
d'Aigües de Barcelona, S.A. i a la  Junta de  Compensació  del  Pla Parcial, pel  
seu  coneixement  i efectes."   
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 13.-  Denegar  a  Construcciones  García   Rodelas, l'aprovació  
de l'Estudi de Detall per a la modificació  de l'alineació  posterior  del 
carrer Francesc  Moragas,  Sant Jeroni, Francesc Layret i Baix Llobregat. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que  textualment diu: 
 
 
  "Vist  l'expedient instrüit, a instància  de  CONSTRUCCIONES  



GARCIA RODELAS per l'aprovació de  l'Estudi  de Detall a l'illa delimitada pels 
carrers Francesc  Moragues, Francesc Layret, Sant Jeronim i Avinguda del 
Baix Llobregat de Cornellà de Llobregat. 
 
  Atesos els informes de l'Arquitecta-Cap d'Area i de l'Assessor  
Jurídic  emesos  en  sentit  desfavorable,  per considerar respectivament que 
"l'expedient promogut té  com a  objectiu   modificar l'alineació  posterior  del  
carrer Francesc Moragas en el tram comprés entre Francesc Layret i Baix 
Llobregat, disminuint la profunditat edificable en tot el front de l'illa passant 
dels 12,5 metres actuals als  12 metres  de la proposta i que amb aquesta 
disminució  de  la profunditat  edificable es consegueix que el pati  interior de  
l'illa  tingui una superficie superior als  1000  m2  i sigui  totalment  edificable  
en  planta  baixa  augmentant d'aquesta manera l'edificabilitat total de l'illa", 
augment que no es pot autoritzar mitjançant l'aprovació d'un Estudi de Detall 
si no d'una figura de planejament superior; i que "els  Estudis  de  Detalls  
mantindràn  les  determinacions fonamentals  dels Plans, sense alterar  
l'aprofitament  que correspon als terrenys compresos en l'Estudi..." 
 
 Vistos els articles 26 del Decret Legislatiu  1/90,  de  12 de juliol pel 
qual s'aprovà la Refosa   dels  Textos Legals vigents a Catalunya en Matèria 
Urbanística, 91.3  de la  Llei 1/92 de Règim del Sol i Ordenació Urbana i 65  
del  Reglament   de  Planejament  Urbanístic  i  l'ampara   dels articles  50.2.c)  
i  112.3.k),  la  Comissió   Informativa d'Urbanisme,   Obres,  Manteniment  i  
Serveis  proposa   a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Unic.-  Denegar  a  CONSTRUCCIONES  GARCIA  RODELAS 
l'aprovació  de l'Estudi de Detall per a la modificació  de l'alineació  posterior  
del carrer  Francesc  Moragues,  de l'illa formada pels carrers Sant Jeroni, 
Francesc Moragues, Francesc Layret i Avinguda del Baix Llobregat, pels  
motius senyalats a l'expositiu segon del present Acord." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 14.- Presentació d'al.legacions a l'aprovació  inicial per la 
Generalitat de Catalunya, de la Modificació del Pla General Metropolità a 
l'àmbit del carrer Lleó Fontova. 



 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'escrit de la Direcció General  d'Urbanisme, núm de R.G.E. 
11309, de data 19 de juny, pel qual es  comunica  a  aquest Ajuntament que 
la Comissió  d'Urbanisme  de Barcelona, en sessió de 10 de maig de 1995 
aprovà  inicialment  la Modificació Puntual del Pla General Metropolità  a 
l'àmbit del carrer Lleó Fontova, dels termes municipals  de Cornellà de 
Llobregat i Sant Joan Despí, obrint un  període d'audiència pels ajuntaments 
afectats d'un mes. 
 
 Atès l'informe emès per l'Arquitecta-Cap d'Area, de data  7  de juliol 
de 1995, el qual posa  de  manifest  que "actualment els Serveis Tècnics de 
l'Ajuntament de Cornellà estàn elavorant la Modificació del Pla Especial de  
Protecció del Patrimoni Arquitectònic..." i que, a proposta de la Comissió  
Municipal de Patrimoni, està previst incloure  al Catàleg la masia que existeix 
a la perllongació del  carrer Maria Rosa entre els carrers Lleó Fontova i Teodor  
Llorente,  per tractar-se d'un edifici tradicional sense  interès arquitectònic,  
però  amb  un gran interès  ciutadà  com  a testimoni històric de l'evolució i 
creixement de Cornellà a costa dels terrenys que abans eren camps de 
conreu." 
 
 Per   l'anteriorment   exposat   i   per    criteris d'oportunitat, la 
Comissió Informativa d'Urbanisme,  Obres, Manteniment i Serveis proposa a 
l'Ajuntament Ple  l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Unic.-  Acordar personar-se al  tràmit  d'audiència otorgat per la 
Comissió d'Urbanisme de Barcelona relatiu  a la  aprovació  inicial de la 
Modificació  Puntual  del  Pla General  Metropolità  a  l'àmbit del  carrer  
Fontova  dels termes  municipals  de Cornellà de Llobregat  i  Sant  Joan 
Despi  i  demanar que es tinguin en compte  les  previsions d'aquest 
Ajuntament d'incloure dintre el Catàleg d'edificis protegits  la  masia  que 
existeix a  la  perllongació  del carrer  Maria Rosa entre els carrers Lleó 
Fontova i  Teodor Llorente  i  sigui recollit en el planejament en tràmit  la no   
perllongació del carrer Maria Rosa en aquest tram." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 



 
         
 
 
 15.- Denegar a Gestión de Desarrollos Patrimoniales l'aprovació  
inicial del Pla Especial de  Reforma  Interior "Can  Suris", en l'àmbit 
delimitat pel carrer  Terra  Alta, Carretera  de  Sant Joan i la resta del 
sector  de  Reforma Interior de Cornellà de Llobregat. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vista  la documentació presentada per  l'aprovació del Pla Especial 
de Reforma Interior "Can Suris",  promogut per GESTION DE DESARROLLOS 
PATRIMONIALES en l'àmbit delimitat  pels carrers Terra Alta, Carretera de 
Sant Joan  i  la resta del Sector de Reforma Interior de Cornellà de Llobregat. 
 
 Atès  l'informe tècnic de  l'Arquitecta-Cap  d'Area emès  en sentit 
desfavorable, per considerar que a  l'haver estat definit pel Pla General 
Metropolità de 1976 un sector de desenvolupament mitjancant un PERI en 
una gran  superficie  delimitada  pel Polígon Fontsanta, Carretera  de  Sant 
Joan, Societat General d'Aigües i vial de nova creació, del qual  la Corporació 
Metropolitana de Barcelona va  segregar una  part del sector deixant fora la 
resta amb unes  càrregues  urbanístiques  molt fortes, afegint que  "aquest  
nou fraccionament  de  l'àmbit de  planejament  a  desenvolupar mitjancant  
PERI de 20.906 m2 de superficie,  proposat  pel propietari majoritari dels 
terrenys, deixa fora la part més problemàtica  que son les edificacions 
existents al  carrer Soler  i  Cortada...", motius pels quals proposan  la  seva 
denegació. 
 
 Vistos els articles 70 i 84 de la Llei 1/92, de  26 de  juny  sobre 
Règim del Sòl i Ordenació  Urbana,  35  del Decret Legislatiu 1/90, de 12 de 
juliol, pel qual  s'aprovà la Refosa dels textos legals vigents a Catalunya en 
matèria Urbanística,  45.1.a)  i f) 84.3 del Reglament de  Planejament  
Urbanístic  així  com el Pla  General  Metropolità  i l'ampara  dels  articles 
50.2.c) i  112.3.k),  la  Comissió Informativa  d'Urbanisme,  Obres,  
Manteniment  i   Serveis proposa  a l'Ajuntament Ple l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Unic.- Denegar a GESTION DE DESARROLLOS PATRIMONIALES  
l'aprovació del Pla Especial de Reforma Interior  "Can Suris" en l'àmbit 
delimitat pel carrer Terra Alta, Carretera  de Sant Joan i la resta del Sector de 
Reforma  Interior de Cornellà de Llobregat, pels motius senyalats a l'expositiu 



segon del present Acord." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 En aquest moment s'incorpora a la sessió el  Portaveu  del  Grup 
Municipal de CiU, senyor  Antoni  Cortada  i Valls. 
 
 
 
 

MOCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 
 16.-  Aprovació de la concessió de la medalla  d'or de la ciutat a 
la senyora Teresa Durán Rodó. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "A  l'empara  del que disposen els articles  189  i següents  dels 
Reial Decret 2568/86, de 28 de novembre,  en concordança  amb el Reglament 
Municipal d'Honors i  Distincions,  aprovat en sessió plenària celebrada el dia  
30  de març de 1988, aquesta Alcaldia, instada pel Consell Municipal  de la 
Dona, va resoldre iniciar el corresponent  expedient per concedir a la senyora 
Teresa Duran Rodó la  Medalla d'or de la Ciutat de Cornellà de Llobregat, per  
considerar que la persona proposada ha contribuït a la  promoció social  de la 
Ciutat amb la seva dedicació a  l'atenció  de malalts i disminuïts físics. 
 
 Atès  que  en  conformitat amb el  que  disposa  el Reglament 
Municipal d'Honors i Distincions, aquesta  Alcaldia, ins-tructora de l'esmentat 
expedient, ha practicat les diligències  necessàries per tal d'acreditar els mèrits  
de la  senyora Teresa Duran, en les quals es posa de  manifest que la persona 
proposada reuneix mèrits extraordinaris  per la  seva  dedicació als malalts i 
disminuits de  la  Ciutat essent una fidel col.laboradora  de la Fraternitat 
Cristiana  de Malalts i Minusvàlids de Cornellà, Caritas i  en  el voluntariat  de  
l'Hospital  de Bellvitge,  on  visita  als malalts que no tenen familia, aportant-
lis la seva  atenció i calor. 
 
 Atès  que com es posa de manifest a l'informe  emès per  la senyora 
Camino Grandes, cap tècnic del  departament de  Serveis  Socials, així com pel  



sacedort  consiliari  a Catalunya  de la Fraterniatat Cristiana, Josep Mª  París  
i Maynés,  i  pel  consiliari a Cornellà  de  la  Fraternitat Cristina, Joan 
Sanmartí i Rosel, la senyora Teresa Duran ha  col.laborat  en l'ajuda als 
necessitats amb  una  dedicació desinteressada i un esperit de servei 
incomparables,  arribant a integrar-se en la ciutat de Cornellà de Llobregat  i 
fent-se cada cop més coneguda en la comunitat parroquial. 
 
 Atès  que tot això ha suposat un benefici per a  la nostra Ciutat, a 
l'haver contribuït al consol de les persones necessitades. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les  atribucions que 
legalment tinc conferides, i en conformitat amb el  que disposen els articles 
50.24 i 189 del Reial  Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel que s'aprova 
el Reglament d'Organització,  Funcionament i Règim Jurídic de les  Entitats  
Locals,  en concordança amb  el  Reglament  Municipal d'Honors  i  
Distincions, i en representació  de  tots  els Grups  Polítics Municipals, 
proposa al Ple de  l'Ajuntament l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Atorgar a la senyora Teresa Duran Rodó  la Medalla  d'or  
de la ciutat de Cornellà  de  Llobregat,  en reconeixement  de la seva trajectòria 
personal i social  en aquest Municipi. 
 
 Segon.-  Comunicar  el  present  acord,  mitjançant certificació  
acreditativa  d'aquest, a la  senyora  Teresa Duran Rodó, pel seu coneixement i 
efectes." 
 
 
       Després d'una explicació del contingut de la  Moció feta  per la 
regidora delegada de l'Area de Salut  Pública, Serveis Socials i Dona, senyora 
Judith Ibáñez Vives, en  la qual  explica el perfil d'aquesta persona, pren la  
paraula la regidora del grup municipal del PP, senyora Maria Isabel Espinosa  
Fernández, per assenyalar que el seu grup  s'afegeix a aquest gest, perquè és 
una manera desinteressada  de contribuir  al  benestar de la societat . 
 
 Seguidament intervé el Portaveu del Grup  Municipal d'IC-Els  
Verds,  senyor  Frederic Prieto  i  Caballé,  per assenyalar  que  tots participen  
d'aquesta  moció,  perquè encara que pel nom no coneixen  aquesta persona 
això no  és cap argument, ja que potser és degut a la seva modèstia. 
 
 Tot  seguit intervé el Portaveu del Grup  Municipal del  PP, senyor 
Amador Rosas Outes, per assenyalar que  ell fa  temps que la coneixia, però 
no sabia en  aquell  moment tot  el treball que estava desenvolupant, i des de  
llavors ha  pogut comprovar la seva vàlua i està molt  content  amb l'elecció de 



la persona. 
 
 A continuació intervé novament la regidora delegada de l'Area de 
Salut Pública, Serveis Socials i Dona, senyora Judith  Ibañez Vives, per 
assenyalar que a la candidata  se la coneix com els peus i els braços dels 
minusvàlids. 
 
 Finalment intervé el senyor Alcalde, José  Montilla Aguilera,  per 
manifestar que aquesta senyora  porta  molts anys practicant el voluntariat 
fins i tot quan tot això  no estava de moda. 
 
 Després  d'això se sotmet a votació la moció, i  és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 17.- Modificació dels apartats 2 i 9 paràgraf 4  de les bases 
reguladores d'atorgament de subvencions al sector comercial,  en  el 
sentit de perllongar les  dates  màximes establertes. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Vistes les bases reguladores d'atorgament de  subvencions al sector 
comercial, aprovades per la Comissió  de Govern  en la sessió celebrada el dia 
25 de gener de  l'últim. 
 
 Atès   que  el  tràmit  de  la  concessió  de   les subvencions  
esmentades,  per  diverses  circumstàncies  ha sofert  un  retard  no previst, la 
qual  cosa  fa  del  tot necessari  perllongar els terminis establerts en les  
bases referides de realització de les millores i de  justificació de les 
subvencions atorgades, assenyalats als apartats 2  i 9 paràgraf 5, 
respectivament. 
 
 Per   tot  això,  l'Alcalde  President  proposa   a l'Ajuntament Ple 
l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.- Modificar els apartats 2 i 9 paràgraf 4 de les Bases 
reguladores d'atorgament de subvencions al sector comercial, aprovades per la 
Comissió de Govern en la sessió celebrada  el dia 25 de gener passat, en el 
sentit de  perllongar  les  dates màximes establertes per  realitzar  les millores  
i per justificar les subvencions atorgades,  fins els dies 30 d'octubre i 30 de 



novembre d'enguany, respectivament." 
 
 
       Després d'una explicació del contingut de la  Moció feta  pel  senyor 
regidor delegat de  l'Area de  Treball  i Comerç, Ciriaco Hidalgo Salgado, pren 
la paraula el  Portaveu  del Grup Municipal del PP, senyor Amador Rosas  
Outes, per manifestar que com experiència pilot aquest primer  any està bé, 
però hi hauria de participar la Comissió  Informativa, encara que les bases 
preveuen una comissió  especial, perquè  hi  ha subvencions que es rebutgen 
en  igualtat  de circumstàncies d'altres que s'atorguen. En conseqüència, el 
senyor  Rosas sol.licita que d'ara endavant una vegada  que els tècnics ho 
hagin preparat i estudiat, es remeti el tema  i s'hi participi a través de la 
Comissió Informativa,  això sense  perjudici  de  reconèixer  que  evidentment  
aquesta vegada se'ls ha tingut en compte i  passat informació. 
 
 En relació amb aquesta intervenció pren la  paraula novament el 
regidor delegat de l'Area de Treball i  Comerç, senyor Ciriaco Hidalgo Salgado, 
per assenyalar que s'ha fet un  gran treball per part dels funcionaris del  
departament d'Activitats en molt poc temps, i amb una documentació molt 
incompleta,  assenyalant  que  solament  s'han  denegat  un conjunt  de 
propostes, perquè es tracta d'establiments  que no tenen llicència d'apertura o 
en les quals la seva  activitat  predominant  no és el comerç al  detall,   així  
com establiments  que  verbalment  han  rebutjat  la  subvenció perquè ja no 
els interessa.  
 
 Així mateix i en contra de l'assenyalat pel  senyor Rosas, el senyor 
Hidalgo diu que al seu parer s'han adoptat criteris d'una gran flexibilitat a 
l'hora d'interpretar  el compliment dels requisits de les bases per part dels  
peticionaris,  com  en el cas de les farmàcies,  recordant  que aquest  
procediment és molt nou ja que no existeix  en  tot Catalunya cap altre 
experiència   d'aquesta naturalesa.  No obstant això, el senyor Hidalgo 
assenyala que s'està  obert a  qualsevol consideració però que s'està treballant  
d'una manera àgil i transparent. 
 
 A continuació intervé el Portaveu del Grup  Municipal  de CiU, 
senyor Antoni Cortada i Valls, per  assenyalar que  ja  es  comprovarà que 
s'hagi  fet  d'aquesta  manera, manifestant  tot seguit, que repassant les 
subvencions  que es  proposen concedir, no ha trobat cap perruqueria,  i  al 
seu parer potser hi haurien de ser si hi són les farmàcies. Així  mateix el 
senyor Cortada insisteix en  la  necessitat que aquests temes passin per la 
Comissió Informativa, i que es tinguin en compte en el futur els comerciants 
dels  tres mercats, encara que ja saben que es fan obres de millora. 
 
 Tot seguit intervé el regidor delegat de l'Area  de Treball  i  Comerç,  
senyor Ciriaco  Hidalgo  Salgado,  per manifestar  que d'un total de cent 



cinquanta  peticions  de subvencions  presentades, no hi entren un 
percentatge  molt baix  i  és bàsicament perquè no reuneixen  els  requisits, 
assenyalant   respecte  de les altres  propostes,  que  són elements  a tenir en 
compte en el futur en funció  que  els  mitjans econòmics de l'Ajuntament ho 
permetin, i  explicant finalment  que en els mercats municipals s'està  
realitzant per part de l'Ajuntament un important nombre  d'inversions, de 
cada una de les quals dóna compte de forma detallada. 
      
   Després  d'això se sotmet la moció a votació, i  és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 
 18.-  Donar  compte  de la  sentència  dictada  pel Tribunal 
Suprem en relació amb el recurs de cassació interposat per aquest 
Ajuntament contra la sentència del  Tribunal Superior de Justícia de 
Catalunya sobre la determinació del  valor d'expropiació de diverses 
parcel.les situades  a l'Avinguda del Parc, 46. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Com  a conseqüència de l'aprovació  definitiva  el dia 4 de febrer de 
1985 pel Consell Metropolità de l'extingida Corporació Metropolitana de 
Barcelona del pla especial d'asignació   d'usos   d'equipaments  del   Barri   
Gavarra d'aquesta ciutat, aquest Ajuntament va tramitar el seu  dia el 
corresponent expedient d'expropiació dels sis solars que intregraven la finca 
situada en el número 46 de  l'Avinguda del  Parc, als senyors Vicente, 
Montserrat i Antonio  Valls Mercader, Magdalena Mercader Campreciós i 
Maria  Campreciós Cervera. 
 
 Atès que segons es desprén de l'expedient tramitat, no  havent-se  
arribat  a  la  determinació  pactada   dels justipreus,  es  varen  trametre les  
actuacions  al  Jurat Provincial  d'Expropiació  Forçosa  de  Barcelona,  que  
va procedir  a la determinació d'aquests mitjançant  resolució de data 18 de 
desembre de 1987. 
 
 Atès  que contra l'esmentat acord del Jurat  es  va interposar pels 
expropiats diferents recursos de  reposició que varen ser desestimats per 
aquest amb data 8 de març  de 1988. 
 
 Atès  que  a  la vista  de  l'esmentada  resolució, aquest  
Ajuntament,  amb  dates 31 d'octubre i 2  i  14  de novembre  de 1988 va 



notificar als expropiats que el  valor d'expropiació  determinat  pel Jurat es 
trobava a  la  seva disposició en la Tresoreria municipal. 
 
 Atès que no havent-se personat  els expropiats  per a  percebre  el  
valor de l'expropiació  en  la  Tresoreria municipal,  a  excepció  de  la  senyora  
Maria  Campreciós Cervera,  que  va mostrar la seva conformitat amb  el  preu 
fixat  pel  Jurat  i  amb data 3 de  novembre  de  1988  va subscriure  
l'oportuna Acta d'ocupació i transmissó  de  la seva propietat, l'Alcalde, amb 
data 22 de desembre de 1988, va  resoldre, mitjançat Decret núm. 979/1988,  
l'ingrés  de les  restants  indemnitzacions  en  la  Caixa  General   de Dipòsits  
de Barcelona, en conformitat amb el  que  disposa l'article 51 de la Llei 
d'Expropiació Forçosa, efectuant-se aquests en data 17 de gener de 1989. 
 
 Atès   que  fins  el  dia  d'avui  els   expropiats disconformes,  no 
han retirat les seves indemnitzacions  de la Caixa General de Dipòsits de 
Barcelona, havent  impugnat jurisdiccionalment   la  resolució  del  Jurat  
davant   el Tribunal  Superior  de Justícia de Catalunya, el  qual  amb data  
13  de  maig  de 1992  va  dictar  sentència  estiman parcialment les seves 
pretencions en el sentit de modificar la  superfície  de les finques expropiades i  
de  fixar  el valor  d'expropiació  dels  cinc  solars  pertanyents   als senyors  
Vicente,  Montserrat i Antonio Valls  Mercader,  i Magdalena   Mercader   
Campreciós,  en  la   quantitat   de 66.785.597 pessetes. 
 
 Atès  que  contra  l'esmentada  sentència,   aquest Ajuntament va 
interposar el corresponent recurs de casació, que ha sigut resolt per la Sala 
tercera del Tribunal Suprem el  dia  12 d'abril de 1995, mitjançant  sentència,  
en  la decisió  final de la qual es declara  pertinent  l'esmentat recurs,  casant  
i  anul.lant  la  sentència  dictada   pel Tribunal Superior de Justícia de 
Catalunya a que abans s'ha fet  referència, en quan al justipreu de les  cinc  
finques expropiades  a les qual es fixa un valor  d'expropiació  de 4.143.058,7  
pessetes, inclós el 5 per 100  d'afecció,  més els  interessos  que  legalment  
corresponguin  i  que   es determinaran en execució de sentència. 
 
 Atès  que  en conformitat amb el que  disposen  els articles  48  i  
57 de la Llei  d'Expropiació  Forçosa,  en concordança  amb  l'article  73.1  del  
Reglament  que   la desenvolupa, la quantitat que es fixi definitivament com  a 
justipreu devengarà l'interés legal corresponent des de que hagin  
transcorregut  sis mesos a partir  de   l'acord  del Jurat   Provincial  
d'expropiació  que  va  assenyalar   el justipreu  en via administrativa, fins que 
es faci  efectiu el seu pagament o es consigni vàlidament el seu import, tal i 
com ha assenyalat la Jurisprudència del Tribunal  Suprem, en particular en la 
seva sentència de 24 d'octubre de 1994, en  el  fonament jurídic cinquè de la 
qual  s'assenyala  el següent: 
 
"...En  cuanto a los intereses por demora en el pago,  previstos en el 



artículo 57 de la Ley de Expropiación Forzosa, la  Administración  
municipal expropiante ha  de  abonarlos desde que hubiesen transcurrido 
seis meses del acuerdo  del Jurado Provincial de Expropiación que señaló 
el justiprecio hasta que haya sido éste satisfecho o consignado 
válidamente.... 
 
Los  expresados intereses de demora, tanto en  la  fijación como en el 
pago del justiprecio, han de liquidarse sobre la cantidad  determinada en 
esta nuestra  sentencia  (artículo 73.2 del Reglamento de la Ley de 
Expropiación Forzosa), que revoca en parte la sentencia recurrida y 
declara contrarios a  derecho  los acuerdos en su día  impugnados  del  
Jurado Provincial de Expropiación, y al tipo de interés básico del Banco 
de España, día a día, establecido respectivamente  en las   sucesivas   
Leyes  de  Presupuestos   Generales   del Estado..." 
 
 
 Atès  que  en  el  present  supòsit  és   procedent l'abonament  de  
l'interés  legal  vigent  l'any  1988   en concepte  de  demora  en  el pagament, 
des  del  dia  8  de setembre de 1988, data en que havien transcorregut 6  
mesos des del dia 8 de març anterior,  en que el Jurat Provincial d'Expropiació  
Forçosa  de  Barcelona  va  fixar  de  forma definitiva el justipreu, fins la data 
en que els expropiats varen rebre l'escrit d'aquest Ajuntament notificant-los 
que el  valor d'expropiació determinat pel Jurat  es trobava  a la seva 
disposició en la Tresoreria Municipal, ja que si no ho varen percebre al dia 
següent de rebre aquesta invitació no va ser per causa imputable a aquesta 
Entitat. 
 
 Atès  que  l'esmentada invitació va ser  rebuda  en data 31 d'octubre 
de 1988 pel senyor Antonio Valls Mercader i per la senyora Magdalena 
Mercader Campreciós; el dia 2 de novembre següent per la senyora Montserrat 
Valls  Mercader, i  el  14 de novembre del mateix any,  pel  senyor  Vicente 
Valls Mercader. 
 
 Atès  que  l'any  1988  l'interés  bàsic  del  Banc d'Espanya estava 
establert per la disposició addicional 4a. de  la Llei 33/1987, de 23 de 
desembre, de Pressupostos  de l'Estat per a 1988, en el 9 per 100. 
 
 Atès   que  en  conformitat  amb  el  que   disposa l'article  105  de 
la Llei de  la  Jurisdicció  Contenciosa Administrativa,  un cop ferma la 
sentència i notificada  en forma ha de ser degudament executada. 
 
 Per  tot  això,  aquesta Alcaldia,  en  ús  de  les atribucions que 
legalment té conferides, proposa al Ple  de l'Ajuntament l'adopció dels 
següents 
 



A C O R D S 
 
 Primer.- Restar assabentats de la sentència dictada el dia 12 d'abril 
de 1995, per la Sala tercera del Tribunal Suprem  en  el recurs de casació  
1741/92,  interposat  per aquest Ajuntament contra la sentència dictada el 
dia 13  de maig de 1992 pel Tribunal Superior de Justícia de  Catalunya, en el 
recurs contenciós administratiu número 293/91, en virtut de la qual es casa i 
anul.la aquesta última  sentència i es fixa el justipreu de les cinc finques  
expropiades als senyors Vicente, Montserrat i Antonio Valls Mercader  i 
Magdalena  Mercader  Campreciós, en la quantitat  total  de 4.143.058,7  
pessetes, inclós el 5 per 100  d'afecció,  més els interessos que legalment 
correponguin. 
 
 Segon.-  Deixar sense efecte, per no coincidir  les quantitats, les 
consignacions efectuades per aquest Ajuntament en la Caixa General de 
Dipòsits de Barcelona, amb data 17 de gener de 1989. 
 
 Tercer.- Executar l'esmentada sentència i,   procedir  al  pagament 
de les quantitats següents a  favor  dels expropiats que a continuació es 
relacionen: 
 
 -  Vicente  Valls  Mercader: 1.069.524  pessetes,  més  els interessos 
que corresponguin d'aplicar a l'esmentat  import el tipus del 9 per 100, pel 
periode que va des del dia 8 de setembre  al dia 15 de novembre de 1988. 
 
 -  Montserrat Valls Mercader: 1.029.584 pessetes,  més  els 
interessos que corresponguin d'aplicar a l'esmentat  import el tipus del 9 per 
100, pel periode que va des del dia 8 de setembre  al dia 3 de novembre de 
1988. 
 
 - Antonio Valls Mercader: 1.667.663 pessetes, corresponents a dos 
solares de la seva propietat, més els interessos  que corresponguin d'aplicar a 
l'esmentat import el tipus del  9 per  100, pel periode que va des del dia 8 de 
setembre   al dia 1 de novembre de 1988. 
 
 - Magdalena Mercader Campreciós: 376.278 pessetes, més  els 
interessos que corresponguin d'aplicar a l'esmentat  import el tipus del 9 per 
100, pel periode que va des del dia 8 de setembre  al dia 1 de novembre de 
1988. 
 
 Quart.-  Comunicar  el present  acord  als  senyors Vicente,  
Montserrat i Antonio Valls Mercader  i  Magdalena Mercader  Campreciós, 
fent-lis constar que  podran  retirar els  imports de les seves indemnitzacions 
en la  Tresoreria Municipal a partir d'aquest moment. 
 



 Cinquè.- Donar compte del present acord a la Tresoreria  Municipal  
a fi que procedeixi a la  seva  immediata execució, així com a la Secció quarta 
de la Sala Contenciosa  Administrativa  del Tribunal Superior  de  Justícia  de 
Catalunya  i  a  la Secció sisena de la  Sala  tercera  del Tribunal Suprem, pel 
seu coneixement i efectes." 
 
         
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció  feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera,  se sotmet a votació, i és aprovada per 
unanimitat dels  assistents. 
 
 
 
         
 19.- Anul.lar l'acord de data 30 de març, d'aprovació de la 
modificació de l'Estudi de Detall per a la  reordenació  volumètrica  de  
l'illa  delimitada  pels  carrers Monturiol, Campoamor i Avinguda del Baix 
Llobregat. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Vist  el requeriment que formula el  Conseller  de Política  
Territorial  i  Obres  públiques  contra  l'acord d'aquest Ajuntament, de data 
30 de marc, d'aprovació  definitiva  de  la Modificació de l'Estudi de Detall per  
a  la reordenació  volumétrica de l'illa delimitada pels  carrers Monturiol, 
Campoamor i avgda. Baix Llobregat, promogut  per Nargam, S.A, perquè 
anul.li aquest acord en base als motius següents: 
 
 "La   proposta  consisteix,  d'una  banda,  en   la reordenació  
volumétrica  de l'edificació  en  l'illa,  tot reagrupant  l'espai lliure privat i 
configurant  de  manera diferent el volum de l'edificació destinada a habitatge. 
 
 
 D'altra banda, s'observa que s'ha variat la forma i s'ha resituat la 
zona verda pública. Amb aquesta  modificació  es  produeix un empitjorament  
qualitatiu  de  l'espai lliure  ja que distorsiona la voluntat del Pla  Especial  i 
Estudi de Detall vigents. 
 
 Qualsevol modificació de planejament que tingui per objecte  una 
diferent zonificació o ús de les zones  verdes previstes en el Pla, haurà de 
seguir l'especial  tramitació prevista a l'esticle 76 del Decret Legislatiu 1/90 de 
12 de juliol. 
 
 Per  tant, s'ha de concloure que les  modificacions proposades  



només  podrien plantejar-se en  el  marc  d'una modificació  del  Pla  Especial 
vigent en  aquest  àmbit  i seguint el tràmit de l'esmentat article 76." 
 
 Vist l'informe emès en data 19 de juliol 1995,  per l'Arquitecta  
Municipal, el qual posa de manifest  que  les circunstàncies  esmentades  son 
certes així com  el  de  la Secretària  General,  de  data  26  de  juliol,   
proposant l'adopció dels acords que segueixen. 
 
 Per l'anteriorment exposat,  l'Alcaldia-Presidència  proposa a 
l'Ajuntament-Ple l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Anul.lar l'acord d'aquest Ajuntament,  de data  30  de  
març de 1995, d'aprovació  definitiva  de  la Modificació  de  l'Estudi de Detall 
per  a  la  reordenació volumètrica  de l'illa delimitada pels  carrers  Monturiol, 
Campoamor  i  Avgda. Baix Llobregat, promogut  per  Nargam, S.A., així com 
totes les actuacions administratives  subsegüents, pels motius assenyalats en 
la part expositiva  dels presents  acords, deixant sense efecte l'exposició  
pública defectuosament  realitzada de l'esmentat instrument,  i  la seva 
aprovació inicial, per ser aquest un acord afectat del vici  de nul.litat de l'acte 
que s'anul.la, no  susceptible de conservació en conformitat amb el que 
disposa  l'article 66 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de règim  juridic 
de les administracions públiques i del procediment administratiu comú. 
 
 Segon.- En conformitat amb el que disposa l'article 215.3  del 
Reglament d'Organització, Funcionament  i  Règim Juridic de les Entitats 
Públiques, donar audiència a Nargam S.A.  a  fi que en el termini dels 15 dies  
següents  a  la recepció  de  la notificació del present  acord,  formul.li 
al.legacions  o presenti els documents i  justificació  que estimi convenients al 
seu dret, quedant en suspens l'executividad  del present acord fins que  
transcorri  l'esmentat termini  sense que hagi presentat al.legacions o, fins  
que es resolguin aquestes en cas de presentar-se. 
 
 De  no presentar-se al.legacions el  present  acord esdevendrà   ferm   
quedant   anul.lades   les   actuacions referides,  sense perjudici de la 
possibilitat que  Nargam, S.A., promogui noves figures de planejament. 
 
 Tercer.- Comunicar els presents acords a la  Direcció General 
d'Urbanisme de la Generalitat de Catalunya, pel seu coneixement i efectes."  
 
 
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio  Martínez Flor, se sotmet a votació, i és  



aprovada per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 20.-  Acordar  la  concurrència al  Pla  d'Obres  i Serveis  de  
Catalunya, quadrienni 1996-1999, a  l'obra  de remodelació del carrer 
Rubió i Ors. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Vist el Decret 188/95, de 27 de juny, de la  Generalitat  de 
Catalunya pel qual es fa la convocatòria per  a la  formulació del Pla únic 
d'obres i serveis de  Catalunya del quadrienni 1996-1999 i essent  voluntat 
d'aquest  Ajuntament   concorrer  a la convocàtoria,  dintre  el  termini 
establert  per  l'esmentat  Decret,  l'Alcaldia-Presidència proposa a 
l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Acordar concorrer a la  convocatòria  del Pla  ùnic  d'obres 
i serveis de Catalunya   del  quadrienni 1996-1999, amb el projecte d'obra 
ordinària de "Remodelació del  carrer Rubio i Ors", donant conformitat a  la  
Memòria valorada,  redactada per la senyora Mª Luz  Araujo  Cantón, 
Arquitecta,   el   pressupost  de  la  qual   ascendeix   a 262.642.858,-  
pessetes, IVA inclós, i aprovar la fitxa  de sol.licitud així com la documentació 
técnica i  administrativa que l'acompanya. 
 
 Segon.-  Comprometer-se a consignar  al  pressupost anyal 
corresponents  la partida que financii l'execució  de l'obra. 
 
 Tercer.-  Ordenar  la tramesa  de  la  documentació aprovada al 
Consell Comarcal del Baix Llobregat, de conformitat amb l'establert al Decret 
de convocàtoria."  
 
         
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció  feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera,  se sotmet a votació, i és aprovada per 
unanimitat dels  assistents. 
 
 
 
 



MOCIONS DELS GRUPS POLITICS MUNICIPALS 
 
 
 21.-  Referent  a l'anunci del  govern  francès  de reprendre les 
proves de bombes nuclears a l'atoló de  Mururoa, a la Polinèsia. 
 
       Es llegeix la Moció dels Grups Polítics Municipals, que textualment 
diu: 
 
 
 "El  Ple de l'Ajuntament de Cornellà de  Llobregat, davant l'anunci 
del govern francès de reprendre les  proves de bombes nuclears a l'atolò de 
Mururoa, a la Polinèsia, un acte més de menyspreu i abús de poder de les 
potències  del Nord  contra  els pobles del Sud, acorda  manifestar-se  en 
contra d'aquesta decisió, pels següents motius: 
 
 1.- Les explosions nuclears, ni que siguin fetes de forma  
subterrània  i en un atolò del Pacífic,  suposen  un vessament  a l'atmosfera i 
al mar de bilions de  partícules radiactives, que tard o d'hora acabaran 
irradiant qualsevol forma  de vida, i en conseqüència, perjudicant greument  la 
salut  de milions de persones, tal com ha quedat  demostrat abastament en les 
investigacions científiques. 
 
 2.-  La represa de les proves  nuclears  franceses, suposa una acció 
contra la pau, la distensió i el  desarmament  nuclear mundial, que des de la fi 
de la guerra  freda havien aparegut als ulls de l'opinió pública mundial, com a 
valors molt positius i irreversibles. 
 
 3.-  L'apressament  del vaixell  de  l'organització Greenpeace,  no és 
la millor manera de solucionar  un  conflicte,  que  no és entre el govern 
francès i  el  moviment ecologista  organitzat, sinó entre aquest gover i  l'opinió 
pública  mundial, i que suposa una actitud propotent  i  la incapacitat  de 
diàleg entre gent civilitzada.  En  comptes d'accions militars, seria desitjable 
que el govern  francès es  plantegés seriosament la possibilitat de suspendre  
les proves  nuclears i l'obertura d'un diàleg franc  i  rigorós amb l'Unió 
Europea i els governs dels països que han  manifestat  la  seva oposició a la 
represa  de  les  explosions nuclears experimentals, per tal de trobar una via 
de  solució a aquest conflicte. 
 
 4.- La decisió del govern francès, que pot  arribar a  produir una 
nova escalada militarista arreu del món,  es contraposa amb una tradició a 
favor de la pau mundial de la societat  civil  francesa, tal com a  quedat  
demostrat  en nombrosíssimes  ocasions  al  llarg dels  últims  anys.  En 
aquest  sentit, seria de recomanar que el  govern  francès, abans  de prendre 
una decisió d'aquest  calibre,  consultés l'opinió  pública del seu país que de 



ben segur  deu  tenir una altra visió sobre aquest conflicte. 
 
 Els Grups Polítics Municipals, preguen que, com  un acte  en  
defensa  de la pau i el  desarmament,  faci  seva aquesta  moció  i traslladi el 
seu  contingut  al  consolat francès de Barcelona"   
 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'IC-
Els Verds, senyor Frederic Prieto i Caballé, per  manifestar  que encara que el 
seu grup  comparteix  el criteri  de  l'Equip  de Govern de què el Ple  no  s'ha  
de pronunciar  sobre  assumptes que no afecten  la  Ciutat,  a pesar  d'això hi 
ha temes que requereixen un  posicionament sobre qüestions que poden 
afectar la convivència de  persones i pobles, per la qual cosa en la mesura  que 
les proves nuclears  que  pretén  impulsar el govern  francés,  és  un assumpte 
que reuneix aquestes característiques, pel que pot implicar per a l'atmosfera i 
per als éssers vius, i pel que pot significar respecte a la previsió de 
desarmament en què ens  trobaven els diferents països, és important  
expressar la posició d'aquest Ajuntament amb una moció, i específicament  pel  
que fa referència a l'actuació que  s'ha  dut  a terme contra el vaixell de 
Greenpeace. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del  Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per assenyalar que  encara que ha tingut 
coneixement de la moció poc  després de la reunió, està d'acord amb ella, ja 
que encara que per  principi  l'Ajuntament no ha  de  pronunciar-se  sobre 
qüestions  que no són de competència municipal,  en  aquest cas evidentment 
la gravetat dels fets ho requereix. 
 
 
 Després  d'això se sotmet a votació la moció  i  és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
         
 
 22.-  Referent  a la dramàtica  situació  provocada pels 
esdeveniments del conflicte de Bòsnia. 
 
       Es llegeix la Moció dels Grups Polítics Municipals, que textualment 
diu: 
 
 "Ateses  les  darreres  resolucions  del  Parlament Europeu,  Comitè  
de  Regions i Municipis  d'Europa  i  del Parlament  de  Catalunya, 
l'Ajuntament de  Cornellà  que  a través  del Fòrum ciutadà, Cornellà Solidari 
ha  canalitzat l'ajut  dels ciutadans vers el poble de Bòsnia, des de  les 



demandes  fetes per l'Alt Comisariat de les Nacions  Unides per  als Refugiats i 
pel propi Alcalde de  Sarajevo,  l'any 1993. 
 
 Considerem que davant l'agraujament de la  situació en  què viu la 
població civil de Bòsnia, els grups  municipals en l'Ajuntament de Cornellà 
representats al Ple  Municipal proposen l'adopció dels següents acords: 
 
 -  La condemna i repulsa a la conquesta militar  de les  zones 
declarades segures per les NNUU, algenocidi,  la violació de les dones i la 
neteja ètnica. 
 
 Els  crims  contra  la humanitat,  la  violació  de dones,  el  genocidi  
i la "purificació"  ètnica  no  poden quedar  sense resposta. Cal que la 
Comunitat  Internacional posi els mitjans necessaris perquè el Tribunal de 
Crims per l'ex-Iugoslàvia pugui jutjar els criminals de guerra. 
 
 - Instar a la Unió Europea a defensar als ciutadans bosnis  que 
defensen els mateixos valos en què s'ha  fundat la Unió. 
 
 - Recordar que la comunitat internacional ha acceptat  protegir  els  
enclavaments bosnis i  exigir  que  les forces  d'intervenció ràpida siguin 
utilitzades  immediatament perquè aquesta protecció sigui eficaç. 
 
 - Reconèixer plenament el dret a la legítima defensa del poble de 
Bòsnia, estat membre de les Nacions Unides. 
 
 -  Rebutjar  la  falsa  neutralitat  convertida  en complicitat i 
demanar als ciutadans de Cornellà a la  mobilització i col.laboració per 
continuer envient ajut humanitari als ciutadans de Bòsnia i Sarajevo. 
 
 -  Enviar aquesta moció al Ministre  d'Afers  Exterior."   
 
 
       Després d'una detallada explicació del contingut de la Moció feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa  de  l'Area  de Règim Interior  i  
Governació,  senyor Antonio Balmón Arévalo, en la qual assenyala que en 
principi  hi va haver una proposta de moció del PSC i  una  altra diferent d'IU-
EV, però es va considerar la possibilitat  de fer-ne  una  de  conjunta de tots 
els  grups  polítics,  en relació amb uns fets que comparteixen tots, pren la 
paraula el  Portaveu  del  Grup Municipal  d'IC-Els  Verds,  senyor Frederic  
Prieto i Caballé, per assenyalar  que  assumeixen l'últim redactat de la moció, 
ja que hi coincideixen  pràcticament  en  tot, manifestant que el que  s'està  
fent  és col.locar-nos  en  una  actitud bàsica, ja que  el  que  es demana  és  
que es defensi aquesta gent,  encara  que  això suposi  un  risc, doncs la 
neutralitat té un  límit  i  ens trobem davant un genocidi.     



 
 Seguidament  intervé el Regidor del Grup  Municipal de  CiU,  
senyor Ramón Blanco Lorenzo, per  assenyalar  que aquesta redacció actual li 
sembla millor, ja que amb  qualsevol  possibilitat  d'anar  a  la  guerra  no  hi  
estaria d'acord,  i  considera que s'hauria de fer  arribar  a  les entitats de 
Cornellà perquè entenguin la postura municipal, manifestant sobre això el 
President-Delegat de la  Comissió Informativa  de  l'Area  de Serveis a  la  
Persona,  senyor Vicenç Badenes i Teixidó, que s'està preparant una 
campanya per al mes de setembre en aquest sentit. 
 
 Després  d'això se sotmet a votació la moció, i  és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 

MOCIO DEL GRUP POLITIC MUNICIPAL D'IC-ELS VERDS 
 
 23.- Referent als residus sòlids urbans i la neteja viària. 
 
 
 Aquesta  moció  queda sobre la mesa a  petició  del  del Grup Polític 
Municipal d'IC-EV,  posada de manifest pel seu  regidor  senyor  Ignacio Florez 
Barrón,  que  pren  la paraula per assenyalar que s'havia presentat perquè  
creien que es portarien a aquest Ple els plecs de condicions  dels contractes  
de recollida d'escombraries, i per tant  en  la mesura que això no és així, 
demana que quedi sobre la  mesa la  moció  i que es discuteixi en la  Comissió  
Informativa corresponent juntament amb aquests documents. 
 
 
 
 24.- Precs i preguntes. 
 
 
 En primer lloc pren la paraula la regidora d'IC-EV, Carmen Romero 
López, per realitzar la pregunta següent: 
 
 "En primer lloc voldríem saber en quina situació de negociació  o de 
respostes es troben en general els  acords presos en el Ple de 30 de març del 
95 (acta 3/95) que com a resposta específica de Cornellà al Mapa Escolar de 
Catalunya es va remetre al Departament d'Ensenyament. 
 
 Sobretot  creiem que s'hauria de tenir ja una  resposta concreta als 
apartats primer, tercer, quart,  cinquè, vuitè i dotzè. Pel que fa referència al 



novè fora bo conèixer  si  s'estan realitzant obres d'adequacions  als  cincs 
Instituts de Secundària que avançaran l'ESO, l'estat actual d'aquestes  obres  
i  si s'han rebut les  dotacions  i  els materials necessaris per poder endegar el 
proper curs. 
 
 En segon lloc i també referent a la implantació  de l'ESO voldríem  
conèixer  com s'ha realitzat tot  el  procés d'informació,  pre-inscripció  i 
matriculació dels  alumnes que  han  accedit als instituts de secundària, i  
quina  ha estat l'intervenció de l'IME en tot aquest procés." 
 
 En relació amb aquesta pregunta intervé la regidora delegada  
d'Ensenyament senyora Cristina  Gasull  Martínez, per manifestar el següent: 
 
 "En resposta a les preguntes formulades pel  vostre grup us fem 
arribar el procediment seguit per a l'aplicació del Mapa Escolar a Cornellà. 
 
 - En la sessió extraordinària del CEM de data 23 de gener  de 1995, 
es va presentar la implantació de  la  nova secundària a Cornellà per part del 
delegat del  Departament d'Ensenyament  Sr. Emili Pons. 
 
 - La regidora d'ensenyament,Sra Cristina Gasull, va sol.licitar al 
Departament d'Ensenyament de la Generalitat, la  creació d' una comissió de 
seguiment de la  implantació de la Reforma, presidida pel delegat territorial del 
departament d'Ensenyament. 
 
 
 En sessió ordinària del Plenari del CEM de data  20 de març de 
1995,s'aprova que cada estament representat a la comissió  sigui elegit i es 
comuniqui a la  Generalitat.  ( pares, professorat , director, alumnat i 
Corporació.) 
 
 -   En la sessió del dia 20 de març el Plenari  del CEM es va acordat 
fer públiques i traslladar al Ple Municipal  d'aquest Ajuntament i a la 
administració educativa  el Dictament 1/1995 , on es formulen propostes de  
modificació de l'actual mapa escolar. Aquest Dictamen es va fer arribar a:   
Honorable Sr Joan M Pujals conseller d'ensenyament  de la Generalitat de 
Catalunya, Sr. Emili Pons,delegat  Territorial del Baix Llobregat, presidents 
dels Consells Escolar de Centre, i membres representants en el CEM, 
 
 El Ple Municipal del dia 30 de març de 1995 s'aprova  la Moció 
sobre el Mapa Escolar de Cornellà, i es  trasllada  l'acord al conseller 
d'Ensenyament de Catalunya, als Consells  Escolars dels centres educatius i a 
les  Associacions de Pares  de la ciutat. 
 
 En  data  27 d'abril, el Cap de la  Secretaría  del Conseller  



d'Ensenyament  de la Generalitat  de  Catalunya, acusa  recepció del dictamen 
i la moció, i ens comunica  que es trasllada a la Direcció General de Centres 
Docents per a la seva consideració.  
  
 - La comissió de seguiment de la implantació de  la Reforma a 
Cornellà, es va constituir el 3 de maig de 1995 i resta  pendent del calendari 
de funcionament per al  proper curs, encara que  s'ha sol.licitat  
reiterativament des  de l'IME. 
 
 - El representant de la FMC al Consell  Territorial del Baix 
Llobregat, Sr. Jordi San Jose, ens va  sol.licitar amb  data 19 de juny 
d'enguany còpia del dictamen sobre  el mapa  escolar.   Es va respondre 
mitjançant  fax  de  forma immediata . 
 
 -  Posteriorment la Federació de Municipis a través del  director  
tècnic  Sr. Eduard Paricio  ens  demana  les al.legacions al mapa escolar 
efectuades  pel  nostre  municipi.  S'envia  per fax el dictamen  aprovat  pel   
Consell Escolar Municipal. 
 
 
 Considerant que fins el proper dia 31 de juliol  no s'acaba  el  
termini  per presentar  al.legacions  al  mapa escolar  elaborat per el 
departament d'Ensenyament,  restem pendents  de  l'inici del proper curs 
escolar  1995/96  per demanar resposta a les demandes que s'han presentat. 
 
OBRES D'ADEQUACIO ALS INSTITUTS DE SECUNDARIA 
 
 En aquesta data de finals de juliol us podem informar que la 
situació actual de les obres és el següent: 
 
INSTITUT DE BATXILLERAT FRANCESC MACIA 
 
 S'ha finalitzat dues obres com són:  
 Reparació de la façana 
 Creació d'una aula de tecnologia ESO (s'han rebut les dotacions de           
 mobiliari i materials necessaris) 
 Les obres que s'estan realitzant són: 
 Habilitació de vestidors i seminaris 
 Quedarà pendent per a setembre la pintura d'algun departament. 
 
INSTITUT DE BATXILLERAT VERDAGUER 
 

S'ha finalitzat la nova instal.lacio elèctrica  amb una ampliació i 
canvi de quadre de comitiva. 

 Les obres que s'hi fan són: 



 Ampliació d'una aula de tecnologia ESO 
     "        "    "   de laboratori 
     "     d'un magatzem. 
 Aquesta habilitació correspon a la tercera planta  de l'edifici. 
 S'han iniciat aquestes obres el 21 de juliol i es preveu acabar el  
 setembre. 
 
INSTITUT DE BATXILLERAT JOAN MIRO 
 
 Les obres que s'hi fan són: 
 La creació de l'aula de tecnologia ESO, està previst  la seva  
 finalització aquest mes  de  juliol. 
 (S'està rebent la dotació de mobiliari i material.) 
 Habilitació i canvis de laboratoris 
  
 
INSTITUT DE FORMACIO PROFESSIONAL MIQUEL MARTI I POL 
 
 Obres que s'han fet:  
 Reparació teulada 
 Canvi de la tanca  d'entrada 
 Creació aula de tecnología ESO,(transformació d'un taller). 
 
 
INSTITUT POLITECNIC DE FORMACIO PROFESSIONAL ESTEVE  TERRADES  
 
 Obres que s'hi fan: 
 Creació aula tecnología ESO,(transformació de  tres aules).  
 S'ha rebut dotació de mobiliari i materials necessaris.) 
 Habilitació d'aules i tallers. 
 
 
PREINSCRIPCIO I MATRICULACIO CURS 1995/96 
 
 A  l'inici d'aquest any 1995, se'ns  comunica  oficialment  
l'avançament  de  la reforma a  Cornellà  per  al proper  curs escolar 1995/96. 
Aquesta novetat va  comportar que  l'IME   iniciés  una coordinació  amb  el  
departament d'ensenyament  de la Generalitat per tal de  determinar  el procés 
concret de pre-inscripció i matriculació. 
 
 Aixó ha suposat: 
 
 - Coordinar el procés de matrícula amb  l'inspector per tenir  
coneixement del mapa escolar previst per  aquest curs   1995/96 (centres i 
unitats previstes) i  procediment administratiu. 



 
 - En aquest curs escolar la tramesa de sol.licituds dels  alumnes  
provinents de 8è d'EGB s'ha  centralitzat  a través  del Centre de Recursos 
Pedagògics. 
 
   L'IME  va facilitar les  llistes  d'empadronament als Instituts de 
Secundària per comprovar el cens. 
 
 -  El  mes  de febrer el  delegat  territorial  ens notifica el  mapa de 
zonificació que és un dels criteris  a baremar dins  del procés de pre-inscripció 
a secundària.   
 
   Estudiat aquet mapa de zonificació l'IME presenta mitjançant  dos  
escrits  al.legacions al  mapa  i  proposa alternatives que no van ésser 
acceptades. 
  
 -Creació  de la Comissió Tècnica de  Matrícula  pel delegat   
territorial del Baix Llobregat. L'IME forma  part d'aquesta  comissió i va 
participar a les reunions dutes  a terme els  dies 27 d'abril i 9 de maig 
enguany. 
 
   En aquesta darrera reunió l'inspector  sol.licita a l'IME  que revisi 
de nou l'empadronament per tal de veure  la procedència domiciliària dels 
pares, ja que hi havia una 
queixa  formal per part de pares a la Delegació  denunciant l'aplicació del 
barem  que fa referència a  l'empadronament que  ha  de correspondre als 
pares o tutors que  signen  la sol.licitud.  
 
 - El 20 d'abril el delegat territorial del departament   d'Ensenyament  
crea la comissió d'àrea  a  Cornellà, Esplugues  Sant  Joan Despí i Sant Feliu, 
Per  preveure  la demanda  de   places escolars de Formació  Professional  en 
aquests municipis. 
 
Procediment d'informació per al curs 1995/96: 
 
 -  Dins  del procés d'informació  als  pares  d'EGB sobre  la posada 
en marxa de la Reforma per al proper curs, va  ser una demanda dels pares a 
la Generalitat que  fessin ells  les xerrades informatives organitzades per  la  
FAPA. L'IME va fer el seguiment de cadascuna de les sessions. 
 
 Annex  1.- Calendari xerrades informatives als pares de  8è d'EGB - 
Des de l'IME es va editar  un llibre informatiu amb el  títol " L'Ensenyament 
Secundari dins la Reforma  Educativa" com eina d'informació complementària 
adreçada a  tots els pares dels alumnes que el curs vinent s'hauran 
d'incorporar al tercer de l'ESO. 



 
 -  La  informació  als tutors d'EGB  i  centres  de secundària  sobre 
la posada en marxa de la Reforma  per  al proper curs  es va fer càrrec el propi 
delegat territorial. 
 
 -  Als  instituts de secundària també es va  duu  a terme xerrades 
d'informació tant per als propis usuaris com 
obertes  als  pares  d'EGB  que  volguessin  conèixer   els  centres. 
 
   Aquestes  trobades  es  van  presentar  com  unes "Jornades de   
Portes Obertes als Instituts", durant el  mes de febrer i  març. 
 
Annex 2: Calendari Jornades Portes Obertes. 
 
 -  La Informació directa als propis alumnes  de  8è d'EGB la va fer el 
propi tutor-orientador del centre. 
 
 - La informació  general als alumnes de  secundària se'n va  fer 
responsable el propi institut. 
 
 -  Des de l'IME es va oferir un servei d'atenció  i informació  per  tal  
d'aclarir els dubtes  que  durant  el procés de preinscripció  i matriculació 
presentaven  alguns usuaris.  Aquesta  tasca  continua  de  forma   prioritària  
oferint-se durant els propers mesos de setembre i octubre. 
 
 Annexe 1 
 
CALENDARI  DE  SESSIONS  INFORMATIVES PER  ALS  PARES  DELS 
ALUMNES DE 8è D'EGB CURS 1994/95 
 
DATA    CONVOCATS   LLOC 
 
6 de febrer   CP Mediterrània  CP Mediterrània  
       CP Gaudi 
 
13 de febrer  CP Torras i Bages  CP I. Iglesias 
       CP Sant Miquel 
       CP T. i Bages 
 
14 de febrer  CP Torre de la Miranda CP Alexan. Galí 
       CP T la Miranda 
       CP Montserrat 
 
20 de febrer  CP Sant Ildefons  CP Verdaguer 
       CP Sant Ildefons 



 
21 de febrer  CP L'Areny   CP Abat Oliba 
       CP Dolors Almeda 
       CP L'Areny 
 
27 de febrer  CP Pius XII   CP Fontsanta 
       CP Anselm Clavé 
       CP Pius XII 
 
Annexe 2 
 
CALENDARI DE PORTES OBERTES ALS INSTITUTS 
 
28 de febrer  Institut PFP Esteve Terradas 
2 de març   Institut de FP Miquel Martí i Pol 
6 de març   Institut Batxillerat Joan Miró 
7 de març   Institut Batxillerat Verdaguer 
9 de març   Institut Batxillerat Francesc Macià" 
  
 
 A  la vista de aquesta explicació la  Regidora  del Grup  Municipal 
d'IU-EV senyora Carmen Romero  López,  pren novament  la paraula per 
preguntar si ha quedat  algun  noi fòra, contestant sobre això, de forma 
negativa, la  senyora Gasull. 
 
 A  continuació pren la paraula el Regidor del  Grup Municipal d'IU-
EV, senyor Ignacio Florez Barrón, per plantejar un prec consistent en què el 
reg de les zones verdes de la  ciutat  deixi  de fer-se a primera hora com  es  fa  
en l'actualitat, ja que això planteja dos efectes negatius, un que  l'aigua 
s'evapora en gran part i no és aprofitada  per les  altes temperatures, i altre 
que com que la gespa  està molt  calenta  es  crema, per la qual cosa  demana  
que  es canviï  l'hora  de reg, ja que és més eficaç  fer-ho  a  la tarda i suposarà 
un estalvi d'aigua. En relació amb  aquest prec el senyor Florez manifesta que 
en la Comissió Informativa d'Obres i Urbanisme, en plantejar aquest tema se li 
va dir que el problema és que la brigada treballava als matins i això, al seu 
parer, no és una justificació suficient. 
 
 Tot seguit intervé el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, per dir 
sobre això que s'estudiarà pel  responsable,  encara  que no són fàcils els  
canvis  d'horaris  del personal. Precisament per això, el President-Delegat de  
la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, 
senyor Antonio Martínez Flor, manifesta que s'ha  estat  posant  reg per 
aspersió en  les  noves  zones verdes, manifestant al respecte el senyor Florez 
que precisament els regs per aspersió també s'estan realitzant  pels matins. 
 



 A continuació i en relació amb  aquest tema intervé el Portaveu del 
Grup Municipal de CiU, senyor Antoni Cortada  i  Valls,  per assenyalar que 
no pot  afectar  tant  el personal quan el reg es pot programar per mitjà de  
rellotges,  assenyalant  en  relació amb aquest  tema  el  senyor Alcalde, que la 
major part dels arbres es rega amb cisterna i a mà, i a Cornellà hi ha molts 
arbres. 
 
 Tot  seguit intervé el Regidor del  Grup  Municipal del PP, senyor 
Francisco Sánchez Granada, per realitzar  un prec consistent en què es 
prenguin mesures en zones com les places  Tàrrega,  Europa i Llibertat, que es 
troben  en  un estat de desídia lamentable, i això no és degut a  l'horari de  la  
brigada sinó al fet que estan brutes, per  la  qual cosa sembla ser que la 
brigada no té horari. 
 
 En  relació amb aquest prec, intervé a  continuació el  President-
Delegat de la Comissió Informativa de  l'Area d'Urbanisme,  Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor  Antonio Martínez  Flor,  per  manifestar que les  
places  Europa  i Llibertat s'han lliurat a l'Ajuntament  fa pocs dies i s'ha 
passat  el manteniment a TECSALSA, per la qual  cosa,  evidentment  en breu 
es trobaran en bona situació, i  respecte de  la plaça Tàrrega diu que és un 
problema de  vandalisme, ja que s'ha remodelat i continua igual, perquè 
potser no és prou utilitzada per la gent i està oberta als  incontrolats i és un 
problema difícil de resoldre. 
 
 Seguidament  intervé  el  President-Delegat  de  la Comissió 
Informativa de l'Area de Règim Interior i Governació, senyor Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que ni a la plaça d'Europa ni a la plaça Llibertat hi ha 
desídia, ja que ahir ell hi va estar i es trobava en bon estat, contestant  sobre  
això  el Regidor del Grup  Municipal  del  PP, senyor Francisco Sánchez 
Granada, que hi ha tanques  velles per  terra  i envasos d'ampolles trencats i  
que  els  nens poden tenir accidents, encara que potser de nit no es veu . 
 
 A  continuació  intervé  el  senyor  Alcalde,  José Montilla  Aguilera, 
per assenyalar que  desgraciadament  no tot  és per falta de vigilància i 
conservació, ja que  cada vegada  hi ha més espais i per tant es requereix  
també  en gran manera la col.laboració ciutadana. 
 
 Tot  seguit intervé el Portaveu del Grup  Municipal del  PP,  senyor 
Amador Rosas Outes, per assenyalar  que  a l'acta de la Comissió de Govern 
de 12 de juliol  d'enguany, consta,  dins de l'Area de Serveis a la Persona,  
l'adopció d'un  acord d'aprovar un conveni amb l'Associació de  Veïns 
d'Almeda,  conveni  del qual demana còpia, i  aprofita  per reiterar  una  
petició ja realitzada al setembre  de  l'any passat,  relativa a  una 
documentació que no se li  lliura, al.legant  que  no  hi ha factures, la qual  
cosa,  al  seu parer, és impresentable tractant-se de subvencions, ja  que si  



no  hi  ha factures s'han de  retornar  les  quantitats  concedides. Això posa de 
manifest que a la Comissió  Informativa  de  Serveis  a la Persona no es porta  
tot  el  que s'hauria de portar, com per exemple el tema de les  subvencions  a  
entitats, motiu pel qual ara  controlaran  aquest tema  a través de les actes de 
la Comissió de Govern.   
 
 Així  mateix  el senyor Rosas assenyala que  li  ha cridat  l'atenció  
que hi hagi un vigilant  constant  a  la Miranda,  la  qual  cosa suposa una  
despesa  sorprenent  i potser  si  es pintés amb una pintura  anti-pintades  
seria millor, més pràctic i menys car. 
 
 
 A continuació pren la paraula el  President-Delegat de  la Comissió 
Informativa de l'Area  d'Urbanisme,  Obres, Manteniment  i Serveis, senyor 
Antonio Martínez  Flor,  per manifestar  sobre  aquest tema que ja  s'ha  posat  
aquesta pintura  anti-pintades,  motiu  pel qual  el  senyor  Rosas manifesta 
no entendre què fa el vigilant allí. 
 
 Seguidament  continua  amb l'ús de  la  paraula  el Portaveu  del  
Grup Municipal del PP, senyor  Amador  Rosas Outes, per realitzar els precs 
següents: 
 
 1.- Assenyalar que davant el número 23 de l'avinguda de Sant 
Ildefons hi falten rajoles i hi ha escombraries, la qual cosa és molt perillosa. 
 
 2.- Recordar que fa tres mesos que van tenir entrada en el registre 
de l'Ajuntament unes instàncies sobre les rates  que havien sortit al carrer 
Teodoro Lacalle, per  la qual  cosa  demana que s'obligui al propietari a  tenir  
el solar en bones condicions de salubritat.  
 
 Seguidament  intervé el regidor del Grup  Municipal de CiU, senyor 
Ramon Blanco Lorenzo, per assenyalar que  en aquest municipi les multes 
arriben a uns límits  exagerats, com  per exemple recentment ha conegut un 
cas en  què  s'ha imposat una multa de sis-centes mil pessetes per  l'impagat 
d'una plus-vàlua, i encara que ja sap que és la llei qui ho imposa,  la  llei i la 
justícia no sempre  van  juntes;  en conseqüència,  al seu parer, quan un 
ciutadà  modèlic  paga sempre  els seus impostos i un dia no paga una  plus-
vàlua, la qual no se li va avisar prèviament que l'havia de pagar, no  se li pot 
imposar una multa d'aquesta naturalesa;  això arriba  al límit de la corrupció, 
i al seu entendre  no  es pot  maltractar  un  ciutadà com es fa, quan  en  tots  
els altres llocs s'han reduït aquestes sancions. 
 
 Tot seguit intervé el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera,  per 
assenyalar pel que fa referència  als  precs del senyor Rosas, que el conveni 
amb l'Associació de  Veïns d'Almeda se li passarà, matisant que la 



documentació a  què es  referia del passat mes de setembre és una subvenció  
al bar  de l'Associació de Veïns d'Almeda que està pendent  de justificar,  
possiblement perquè aquestes entitats  no  són gaire  ordenades  a  l'hora de 
guardar papers;  el  que  és evident és que es van fer les festes del barri, i per  
tant resta en peu que es donarà la documentació. 
 
 Respecte a la vigilància de la torre de la  Miranda el  senyor Alcalde 
informa al senyor Rosas que quan  es  fa una obra nova com el Parc de 
l'Infanta se sotmet en principi  a una vigilància especial, perquè el que  s'ha  
plantat pugui  arrelar. Pel que fa referència al solar  del  carrer Teodoro  
Lacalle, assenyala que s'ha de fer un  requeriment al  propietari i que això és 
un procediment llarg que  s'ha de seguir, i encara que és lent s'ha de 
respectar.  
 
 Pel  que  fa  referència a  les  intervencions  del Regidor de CiU, 
senyor Blanco, el senyor Alcalde  manifesta que  el  que fa l'Ajuntament és 
aplicar la llei i  això  de corrupció  li  sembla una paraula molt  forta,  
manifestant sobre això el senyor Blanco que es tracta d'una llei  municipal. 
 
 En relació amb aquesta última intervenció el senyor Alcalde pren la 
paraula per assenyalar que no és una voluntat municipal sinó que és una llei 
general i sí el que  vol és  un informe es farà, considerant que corrupció seria  
no aplicar  la  llei i no el que fa  l'Ajuntament.  Una  altra cosa,  és que la llei 
tingui els seus defectes i s'hagi  de corregir com així s'ha fet recentment. Pel 
que fa  referència a que la plus-vàlua és un impost que no s'avisa prèviament,  
el  senyor Alcalde manifesta que els  notaris  tenen l'obligació, i li consta que 
es fa, d'avisar i fer  constar als  signants  d'una transmissió que han  de  pagar  
aquest impost,  això sense perjudici que el desconeixement  de  la llei no 
eximeix del seu compliment, ja que si no seria  una bona coartada per no 
pagar mai. En qualsevol cas, el senyor Alcalde reitera que per tant 
l'Ajuntament no fa  corrupció, i que si no apliqués aquesta llei el que sí que 
faria seria prevaricació, que és un delicte penal. 
 
 Finalment el senyor Alcalde desitja bones  vacances a tothom. 
 
 
   

ASSUMPTES URGENTS 
 
 Tot  seguit es fa avinent que hi ha  assumptes  que  tot  i no ser a 
l'ordre del dia, cal tractar atesa la  seva urgència. Per això, i a proposta de 
l'Alcaldia-Presidència, s'acorda   per  unanimitat,  declarar-los  d'urgència,   de 
conformitat  amb el que disposa l'article 47.2,  del  Reial Decret  Legislatiu  
781/1986, de 18 d'abril, i es  passa  a tractar els assumptes següents: 
 



 
 

MOCIO DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 
 25.- Donar la conformitat a que la Junta de Compensació del 
Polígon Unic del Camp de l'Empedrat cedeixi  instal.lacions a Fuerzas 
Eléctricas de Catalunya, S.A. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Vista  la  proposta  efectuada  per  la  Junta  de Compensació  del  
Polígon Unic del Camp de  l'Empedrat,  de cedir  a Fuerzas Eléctricas de 
Catalunya, S.A. (FECSA),  la propietat    de   les   instal.lacions    de    
distribució d'electicitat  en  mitja  i baixa  tensió,  del  centre  de maniobres  
E.M.  20477 i de les  estacions  transformadores números  20474,  20476,  
20478 i 20506,  executades  com  a conseqüència de la realització de les obres  
d'urbanització del  sector, amb l'objecte d'assegurar un millor  servei  i una  
major  i més perfecta conservació  de  les  esmentades instal.lacions,  i  vist  
l'informe emès  al  respecte  per l'Arquitecta Municipal en sentit favorable, per 
estimar que en el document de cessió a subscriure FECSA garantitza  els 
subministraments   a   les  parcel.les   privades   i   als equipaments  públics  
del sector del  Camp  de  l'Empedrat, encarregat-se  de  la  conservació  i  
manteniment  de  les estacions  transformadores, aquesta Alcaldia, en ús de  
les atribucions que legalment té conferides, proposa al Ple  de l'Ajuntament 
l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Donar la conformitat, en la nostra  qualitat  de  cessionari  
final dels vials i  zones  verdes  del sector, a que la Junta de Compensació del 
Polígon Unic  del Camp de l'Empedrat cedeixi a Fuerzas Eléctricas de 
Catalunya,  S.A. (FECSA), les instal.lacions de distribució  elèctrica en mitja i 
baixa tensió, del centre de maniobres E.M. 20477  i  de les estacions 
transformadores  números  20474, 20476,  20478 i 20506, executades d'acord 
amb  el  projecte d'electrificació i conversió en subterrànies de les  línies del 
Camp de l'Empedrat realitzat per l'esmentada companyia, dins  de les obres 
d'urbanització del Pla Parcial del  sector. 
 
 Segon.-  Facultar  al  Regidor  Delegat  de  l'Area d'Obres,  
Urbanisme, Manteniment i Serveis, senyor  Antonio Martínez Flor, per a la 
signatura de tots aquells documents que  siguin  necessaris  per a fer  efectius  
els  presents acords. 
 



 Tercer.-  Comunicar el present acord a la Junta  de Compensació  
del Polígon Unic del Camp de l'Empedrat, i  al Regidor esmentat, pel seu 
coneixement i efectes." 
 
         
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció  feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera,  se sotmet a votació, i és aprovada per 
unanimitat dels  assistents. 
 
 
 
         
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la  sessió  a 
indicació de la Presidència, quan són les  vin-i-una  hores  i cinquanta  
minuts, signant  la  present  acta l'Alcalde-President, juntament amb mi, la 
Secretària  General, que ho certifico. 


